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1

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
MARÍTIM DEL DIA 28 DE SETEMBRE DE 2020

En l’Ajuntament de Tabaquera, a les 19:00 hores del dia 28 de setembre de 2020, davall la
Presidència de la Sra. Gloria Tello Company i la Vicepresidència del Sr. Emiliano García
Domene, es va reunir en sessiò ordinaria celebrada de manera telemática, el Consell de Districte
de Maritim, amb l’assistència dels components del mateix, pel Grup Compromis, la Sra. Dolores
Benlloch Pérez, el Sr. Alexandre Crespo i Durà i la Sra. Encarna Salvador Muñoz, pel Grup
Socialista, la Sra. Isabel Dolz Muñoz i el Sr. Pablo Ruiz López, pel Grup Popular, el Sr.
Fernando Argente Ródenas i la Sra. Ana María Olaya Palazón, pel Grup Ciutadans, el Sr. Marcos
Serna Eslava, i pel Grup Vox, el Sr. Pedro Martínez Ábalos, actuant com a Secretaria la Sra.
Teresa Hernández Briones.

 

 

 

 

Oberta la sessiò per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'ordre del dia
i s'adopten els següents acords.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 28 DE SETEMBRE DE 2020 2

1 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació, si es el cas, de l'acta de la sessió anterior

2 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
Informe sobre Activitats del Districte

3 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa a
pictogrames en semàfors

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Más de un millón de personas con discapacidad auditiva de distinto tipo y grado existen en
España, según la última encuesta del Instituto Nacional de Estadística (INE), y más del 98% de la
población con discapacidad auditiva son personas que se comunican en lengua oral y, en su
mayoría son usuarios de prótesis auditivas. A este colectivo se suman otros como las personas
sordas usuarias de lengua de signos, con discapacidad intelectual, con discapacidad visual, con
TEA, con problemas de salud mental y otros colectivos.

La sociedad actual aboga por la Plena Inclusión y el respeto a los derechos humanos, pero
debe tener en cuenta las necesidades de todas las personas de forma igualitaria. En plena era de
las tecnologías debemos erradicar la falta de accesibilidad.

El marco normativo establece las bases para cumplir la plena Inclusión y la accesibilidad a
la comunicación, pero sigue sin cumplirse la legislación, lo que produce una discriminación y
vulneración de los derechos de las personas con discapacidad y su acceso a la comunicación e
información, atentando contra su autonomía personal.

La Ley General de Derechos de las Personas con Discapacidad y su Inclusión Social; la de
Accesibilidad y Supresión de Barreras Arquitectónicas, Urbanísticas y de la Comunicación; la
Convención de las Naciones Unidas sobre los Derechos de las Personas con Discapacidad de
2006 y la Estrategia Integral Española de Cultura para Todos, de 2011 son algunas normas
defensoras de los derechos de estas personas. El plazo para cumplir las condiciones básicas de
accesibilidad ha vencido, pero existen barreras en la comunicación e información.

Las administraciones públicas tenemos el deber y la obligación de cumplir y hacer cumplir
la legislación y defender los derechos fundamentales de todos los ciudadanos.
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Valencia debe ser ciudad más accesible y cómoda para la movilidad peatonal, y con ese
motivo, presentamos la siguiente propuesta de acuerdo:

Instalar, de forma inmediata, pictogramas en cruces semaforizados, paso de peatones y
edificios públicos de los Poblats Marítims.

Per part del govern, intervé la vocal Encarna Salvador Muñoz.

Pel que fa a la Moció presentada i subscrita pel vocal Marcos Serna Eslava en el seu nom i
en el del grup municipal Ciutadans al Consell de la Junta municipal de Marítim a celebrar el dia
28 de setembre de 2020 cal fer les següents consideracions:

A) Encara que la proposta d’Acord es circumscriu a l’àmbit dels Poblats Marítims resulta
obvi que unes actuacions com les sol·licitades només es poden atendre des d’una perspectiva
municipal i, per tant, que atenga a tota la ciutat.

Un fet que es veu reconegut des del mateix grup municipal proposant quan ja va
presentar-la (idèntica) al Consell de la Junta municipal dels Pobles del Nord de 10 de març del
present i ara mateix de manera simultània a les de Patraix, Trànsits, Russafa...

B) Estem davant, per tant, d’una iniciativa que sobrepassa les competències d’una Junta
municipal, tal i com determina el Reglament Orgànic de Govern i Administració de l’Ajuntament
de València quan al seu Capítol II defineix les juntes municipals, les seues competències i
funcions, així com les del Consell (art. 98.1: “El Consell de la Junta Municipal de Districte
exercirà funcions d’impuls, orientació i informació respecte de totes aquelles matèries que

”), arbitrant un mecanisme desiguen competència de la Junta Municipal de Districte
coordinació entre les Juntes Municipals i el govern municipal pel seu art. 100.

C) La proposta d’acord té una formulació simplista i temporalment inassolible (“instal·lar,
de forma immediata...”) per a un assumpte que requereix, per a la seua resolució i implementació,
d’un treball d’estudi i anàlisi de propostes, de col·laboració entre les diverses delegacions
municipals competents, així com d’unes partides pressupostàries significatives.

Especialment, i només pel que fa a la proposta d’instal·lació de pictogrames “en cruces
semaforizados, paso de peatones...”, cal significar que serà preceptiu notificar i demanar
autorització a les instàncies competents en matèria normativa de trànsit com ara l’informe del
Ministeri de Foment pel que fa a la vulneració i/o adequació al Codi de Circulació.

D) Com sap el Grup Municipal Ciutadans, el Ple de 28 de maig passat va aprovar el
Reglament del Consell Municipal de les Persones amb Discapacitat que seria l’àmbit idoni i
específic per a tractar i treballar mesures que, com la presentada, representen avanços en les
polítiques municipals d’accessibilitat inclusives.

És per tot l’exposat que presentem una :MOCIÓ ALTERNATIVA

Atenent al compromís del govern municipal per treballar per la superació de les barreres en
la comunicació i informació tant de les persones amb discapacitat auditiva com la d’altres
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col·lectius especialment vulnerables com aquelles amb discapacitat intel·lectual, visual, de
l’espectre autista, etc., però atenent a l’especificitat tècnica per la implantació de les mesures
adreçades amb eixe objectiu, es crearà una Comissió de treball de caràcter permanent
d’Accessibilitat Universal dintre del Consell Municipal de les Persones amb Discapacitat de
pròxima constitució.

Intervé Marcos Serna per a explicar que han presentat la moció en totes les Juntes perquè
tota la ciutadania mereix les mateixes condicions.

S'abstindran perquè els sembla positiu que es pense en aqueixos col·lectius però que
canvien (i no és la primera vegada) i facen una moció d'ampliació, atesa la possibilitat d'una
comissió que s'ha creat ara, quan l'única cosa que estan demanant és una senyalística que són
pictogrames, que és una inversió mínima i que pot solucionar el problema ara, comprèn que no és
just per a la seua idea, que han proposat millorar la vida a la ciutadania.

Per part seua, Encarna Salvador manté que el plantejament que es fa en presentar la moció
alternativa és perquè, en presentar la proposta en totes les Juntes, engloba al govern de la ciutat,
no sols a la Junta. I la proposta alternativa suposa justament ampliar-la a tota la ciutat perquè hi
ha un reglament que arreplega que, des del districte es poden fer propostes. La intenció és
ampliar-la perquè hi ha articles del reglament i relatiu al Consell de la Junta Municipal, el 98.1
que diu que el Consell Municipal de la Junta de Districte exercirà funcions d'impuls, orientació i
informació respecte de totes aquelles matèries que siguen competència de la Junta Municipal de
Districte. Per això la proposta és que es duga a terme a nivell de València ciutat, no solament
d'un districte. Suposa ampliar-ho. I, per descomptat, es va aprovar en el Ple la constitució del
Consell pel que no ha de tenir cap dubte que es durà a terme el treball, amb la millora que les
persones que estiguen en el consell estaran assessorades per persones que estan treballant la
discapacitat. Es pot ampliar i no sols a nivell auditiu.

S'aprova la moció alternativa amb 5 vots a favor, cap en contra i 3 abstencions.

 

 

4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 14
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa a
panells informatius recollida de piles i olis usats domiciliaris

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 
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En los barrios que engloban la Junta de Distrito del Marítimo de la Ciudad de Valencia
existen lugares de recogida tanto de aceite vegetal como de pilas que el ciudadano desconoce.

Existen mercados municipales, colegios y dependencias municipales donde se pueden
encontrar contenedores para depositar el aceite que usamos en los domicilios, como las pilas que
no se utilizan de manera provechosa debido a la falta de información sobre su ubicación.

Que esa información esté disponible en el momento de depositar el resto de los residuos, es
de vital importancia para así favorecer el uso correcto de los residuos y fomentar su reciclaje.

Por todo lo expuesto, el vocal que suscribe formula la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

ÚNICA. -Ubicar paneles informativos, en los puntos de recogida de residuos, los lugares
más próximos de recogida de pilas y de aceites usados domiciliarios

Per part del govern, intervé Vicent Villanueva per a indicar que en relació amb la present
proposta, el sentit del vot és en contra. 

En l'actualitat la recollida de piles i olis usat domiciliari es realitza a l'interior d'edificis
municipals de serveis socials, mercats, residències de majors, associacions de veïns, alcaldies de
barris, centres educatius, ecoparcs fixos i mòbils, i uns altres. La informació al ciutadà sobre els
punts més pròxims de recollida de piles i olis es resumeix en els plans adjunts a aquest informe
que estan accessibles en la web municipal: www.valencia.es

Cercant amb els textos “piles” o “oli usat” i també en l'enllaç geoportal de dades obertes
d'aquesta mateixa web municipal:

https://geoportal.valencia.es/home/

https://geoportal.valencia.es/datosabiertos/

Activant les capes d Medi Ambient: Contenidors per a oli usat i Localització de
contenidors per a piles.

Durant les campanyes de conscienciació i sensibilització de la recollida separada de
matèria orgànica i d'altres fraccions com a envasos, paper i vidre s'ha estat informant
complementàriament de la ubicació dels llocs més pròxims de recollida de piles i olis del barri. I
així es pretén continuar informant en les pròximes campanyes de reorganització, reagrupament i
ampliació de contenidors per a envasos i paper, que es realitzaran aquest mateix any.

A més està en fase de redacció avançat un concurs de subministrament i instal·lació de
contenidors per a recollida d'oli usat domèstic en l'espai públic, les ubicacions del qual seran
informades en la mateixa web municipal.

Es recorda també que les piles poden rebutjar-se adequadament en qualsevol supermercat i
botigues on se subministren piles noves.
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Respecte d'afegir la informació que s'annexa a aquest informe i que es troba disponible en
les web municipals indicades anteriorment en els contenidors (punts de recollida de residus),
s'informa que en l'actualitat, aquests ja estan saturats d'informació al ciutadà sobre com separar
els residus, encara que es valorarà en futures accions informatives la proposta plantejada en
aquesta moció.

S'adjunten 4 annexos
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##ANEXO-1737888##

TOTAL (*)
CONTENEDORES PILAS
PUNTOS UBICACION: 154
CONTENEDORES: 156
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EL PALMAR

EL SALER

¬«195

¬«194

¬«193

¬«196

¬«192
¬«111

¬«106

¬«191¬«198
¬«197

19-POBLATS DEL SUD

11-POBLATS MARITIMS

AV. GAVIOTAS

MA17

MA16

MA15

MA14

AB05

AB04

AB03

AB02

AB01

              LEYENDA CODIGOS
----------------------------------------------------------------
DM        00-DEPENDENCIAS MUNICIPALES
ME         01-MERCADO
MA         02-CM_PERSONAS MAYORES
AV          03-ASOCIACION VECINOS
ED         04-CENTRO EDUCATIVO
JU          05-CENTROS JUVENILES
EC          06-ECOPARQUES (FIJO O MOVILES)
AB          07-ALCALDIA DE BARRIO
VA          08-VARIOS
UP          09-UNIVERSIDAD POPULAR

OTROS PUNTOS PARA DEPOSITAR ACEITE VEGETAL 
Y PILAS:
 ECOPARQUE MOVIL : HORARIOS Y UBICACIONES 
EN PAGINA WEB AYUNTAMIENTO DE VALENCIA. 
(MEDIO AMBIENTE \ TRATAMIENTO DE RESIDUOS 
\ ECOPARQUE MÓVIL - PUNTO LIMPIO)

TOTAL (*):
SIN CONTABILIZAR 
ECOPARQUES MOVILES

PILAS$1

BARRIOS011- LA SEU
012- LA XEREA
013- EL CARME
014- EL PILAR
015- EL MERCAT
016- SANT FRANCESC
021- RUSSAFA
022- EL PLA DEL REMEI
023- LA GRAN VIA
031- EL BOTANIC
032- LA ROQUETA
033- LA PETXINA
034- ARRANCAPINS
041- CAMPANAR
042- LES TENDETES
043- EL CALVARI
044- SANT PAU
051- MARXALENES
052- MORVEDRE
053- TRINITAT
054- TORMOS
055- SANT ANTONI
061- EXPOSICIO
062- MESTALLA
063- JAUME ROIG
064- CIUTAT UNIVERSITARIA
071- NOU MOLES
072- SOTERNES
073- TRES FORQUES
074- LA FONTSANTA
075- LA LLUM
081- PATRAIX
082- SANT ISIDRE
083- VARA DE QUART
084- SAFRANAR
085- FAVARA
091- LA RAIOSA
092- L'HORT DE SENABRE
093- LA CREU COBERTA
094- SANT MARCEL.LI
095- CAMI REAL
101- MONT-OLIVET
102- EN CORTS
103- MALILLA
104- LA FONTETA S.LLUIS
105- NA ROVELLA
106- LA PUNTA
107- CIUTAT DE LES ARTS I DE LES CIENCIES
111- EL GRAU
112- CABANYAL-CANYAMELAR
113- LA MALVA-ROSA
114- BETERO
115- NATZARET
121- AIORA
122- ALBORS
123- LA CREU DEL GRAU
124- CAMI FONDO
125- PENYA-ROJA
131- L'ILLA PERDUDA
132- CIUTAT JARDI
133- L'AMISTAT
134- LA VEGA BAIXA
135- LA CARRASCA
141- BENIMACLET
142- CAMI DE VERA
151- ELS ORRIOLS
152- TORREFIEL
153- SANT LLORENS
161- BENICALAP
162- CIUTAT FALLERA
171- BENIFARAIG
172- POBLE NOU
173- CARPESA
174- LES CASES DE BARCENA
175- MAHUELLA-TAULADELLA
175- RAFALELL-VISTABELLA
176- MASSARROJOS
177- BORBOTO
181- BENIMAMET
182- BENIFERRI
191- EL FORN D'ALCEDO
192- CASTELLAR-L'OLIVERAL
193- PINEDO
194- EL SALER
195- EL PALMAR
196- EL PERELLONET
197- LA TORRE
198- FAITANAR
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CRA. RIU

EL PALMAR

EL SALER

¬«195

¬«194

¬«193

¬«196

¬«192
¬«111

¬«106

¬«191¬«198
¬«197

19-POBLATS DEL SUD

11-POBLATS MARITIMS

AV. GAVIOTAS

AB05

AB04

AB03

AB02

AB01MA17

MA16

MA15

MA14

TOTAL 
CONTENEDORES ACEITE 
PUNTOS UBICACION: 95 
CONTENEDORES: 96

      LEYENDA CODIGOS
----------------------------------------------------------------
DM        00-DEPENDENCIAS MUNICIPALES
ME         01-MERCADO
MA         02-CM_PERSONAS MAYORES
AV          03-ASOCIACION VECINOS
ED         04-CENTRO EDUCATIVO
JU          05-CENTROS JUVENILES
EC          06-ECOPARQUES (FIJO O MOVILES)
AB 07-ALCALDIA DE BARRIO
VA  08-VARIOS
UP  09-UNIVERSIDAD POPULAR

OTROS PUNTOS PARA DEPOSITAR ACEITE VEGETAL 
Y PILAS:
 ECOPARQUE MOVIL : HORARIOS Y UBICACIONES 
EN PAGINA WEB AYUNTAMIENTO DE VALENCIA. 
(MEDIO AMBIENTE \ TRATAMIENTO DE RESIDUOS 
\ ECOPARQUE MÓVIL - PUNTO LIMPIO)

TOTAL (*):
SIN CONTABILIZAR 
ECOPARQUES MOVILES

ACEITE!.

BARRIOS011- LA SEU
012- LA XEREA
013- EL CARME
014- EL PILAR
015- EL MERCAT
016- SANT FRANCESC
021- RUSSAFA
022- EL PLA DEL REMEI
023- LA GRAN VIA
031- EL BOTANIC
032- LA ROQUETA
033- LA PETXINA
034- ARRANCAPINS
041- CAMPANAR
042- LES TENDETES
043- EL CALVARI
044- SANT PAU
051- MARXALENES
052- MORVEDRE
053- TRINITAT
054- TORMOS
055- SANT ANTONI
061- EXPOSICIO
062- MESTALLA
063- JAUME ROIG
064- CIUTAT UNIVERSITARIA
071- NOU MOLES
072- SOTERNES
073- TRES FORQUES
074- LA FONTSANTA
075- LA LLUM
081- PATRAIX
082- SANT ISIDRE
083- VARA DE QUART
084- SAFRANAR
085- FAVARA
091- LA RAIOSA
092- L'HORT DE SENABRE
093- LA CREU COBERTA
094- SANT MARCEL.LI
095- CAMI REAL
101- MONT-OLIVET
102- EN CORTS
103- MALILLA
104- LA FONTETA S.LLUIS
105- NA ROVELLA
106- LA PUNTA
107- CIUTAT DE LES ARTS I DE LES CIENCIES
111- EL GRAU
112- CABANYAL-CANYAMELAR
113- LA MALVA-ROSA
114- BETERO
115- NATZARET
121- AIORA
122- ALBORS
123- LA CREU DEL GRAU
124- CAMI FONDO
125- PENYA-ROJA
131- L'ILLA PERDUDA
132- CIUTAT JARDI
133- L'AMISTAT
134- LA VEGA BAIXA
135- LA CARRASCA
141- BENIMACLET
142- CAMI DE VERA
151- ELS ORRIOLS
152- TORREFIEL
153- SANT LLORENS
161- BENICALAP
162- CIUTAT FALLERA
171- BENIFARAIG
172- POBLE NOU
173- CARPESA
174- LES CASES DE BARCENA
175- MAHUELLA-TAULADELLA
175- RAFALELL-VISTABELLA
176- MASSARROJOS
177- BORBOTO
181- BENIMAMET
182- BENIFERRI
191- EL FORN D'ALCEDO
192- CASTELLAR-L'OLIVERAL
193- PINEDO
194- EL SALER
195- EL PALMAR
196- EL PERELLONET
197- LA TORRE
198- FAITANAR
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Marcos Serna indica que sap que existeixen aqueixos punts de recollida. Només demanen
que la informació estiga una mica més detallada, per exemple, en els punts de televisió de l'EMT
que seria senzill. Es tractaria de fer una mica més de recalcament per a dur a terme aqueixa
campanya perquè, quan es pregunta a la ciutadania on es troben aqueixos punts, encara que estiga
en la web, moltes vegades no els arriba. Hi ha persones majors a les quals els costa més i els
resulta més fàcil tirar la pila al contenidor que portar-la al supermercat.

No pensen que siga un sobreesforç informar la ciutadania sobre els punts de recollida.

Queda rebutjada la moció per 3 vots a favor, 5 en contra i cap abstenció.

 

5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000093-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular relativa a la
millora de la seguretat a les línies de la EMT

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE

RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR 

AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Mejora de la seguridad en las líneas de la EMT

Tras la situación originada por el Covid-19, en la actualidad, la gran mayoría de autobuses
que prestan servicio de la Empresa Municipal de Transportes de Valencia S.A.U. Medio Propio
(EMT Valencia), no cuentan con la instalación de medidas de protección y seguridad suficientes
para el conductor y los pasajeros. A día de hoy, en la mayoría de líneas, la protección se basa en
un plástico en la parte delantera del bus, ubicado detrás del punto de lectura de billetes,
tratándose de una solución que carece de rigor, de estética y, sobre todo, de seguridad.

Asimismo, encontramos que, según lo establecido, actualmente los usuarios acceden al
autobús por la puerta central o trasera y que, en la gran mayoría de buses, se dispone del punto de
lectura/validación de billetes cercano al conductor, obligando a los pasajeros que vayan a la zona
de asientos trasera a cruzar por el pasillo central del vehículo hasta llegar a dicho punto. Esta
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circunstancia provoca que no se pueda mantener la distancia social con otros pasajeros, además
de promover, de manera innecesaria, la circulación de personas dentro del bus.

Por último, también se ha aplicado, como medida de seguridad, la eliminación del cobro de
billetes sencillos en metálico, lo que supone una merma en la calidad y operatividad del servicio
al ciudadano, en especial, para aquellos usuarios, visitantes o turistas que no poseen un título de
transporte.

Por todo ello, la Portavoz y el vocal del Grupo Popular en la Junta Municipal de Marítimo
presentan en su nombre y en la de resto de vocales las siguientes 

PROPUESTAS DE ACUERDO

1ª.- Instar a la EMT Valencia a mejorar las condiciones de protección de los conductores y
pasajeros de todos los autobuses de la EMT, sustituyendo, a tal efecto, las cortinas de plástico por
mamparas de metacrilato.

2ª.- Instar a la EMT Valencia a implantar en todos los autobuses un segundo punto de
lectura y validación de billetes / títulos de transporte, en la zona de la puerta central de acceso al
bus, para evitar que los pasajeros hayan de atravesar la zona central hasta llegar al punto de
lectura sito en la parte delantera.

3ª.- Instar a la EMT Valencia a estudiar la instalación, en sus lectores de validación de
billetes y títulos de transporte, del sistema Contactless para pago con tarjeta bancaria.

 

Defensa la postura del govern municipal Lola Benlloch indicant que el sentit del vot és
negatiu.

No es pot instar a fer el que ja s'està fent (la qual cosa és una greu irresponsabilitat, atès
que suposa generar una falsa alarma sobre un problema que no existeix).

Per a EMT, la seguretat de la seua plantilla i de les persones usuàries de l'autobús ha sigut
el primer objectiu des que va esclatar l'alerta sanitària per la pandèmia de la Covid-19. De fet,
abans fins i tot que es decretara l'estat d'alarma, la direcció de l'empresa, de manera consensuada
amb el Comitè de Seguretat i Salut (CSS), va decidir anul·lar l'accés a l'autobús per la porta
davantera i va eliminar el pagament en efectiu. D'aquesta manera, en els primers dies de la
pandèmia es va evitar el contacte amb el personal de conducció. Per a assegurar que aqueix
contacte no es produïa des de l'Àrea Tècnica es va treballar amb una solució provisional
d'aïllament consistent en una cinta i un plàstic que impedia el contacte viatger-conductor.

De manera paral·lela, el personal de l'Àrea Tècnica va iniciar el procés de validació de
mampares per als diferents models d'autobusos que té EMT i es van traure licitacions per a la
instal·lació de mampares en els models més nous.

Avui dia, quasi la meitat de la flota ja té instal·lada la corresponent mampara i s'estan
eliminant els aïllants de plàstic dels vehicles. Aquesta situació possibilitarà que en breu es puga
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accedir al vehicle per la porta de davant. Així mateix, durant el mes de març passat/abril es va
implantar en tots els autobusos que tenien la preinstal·lació realitzada una segona validadora en la
part central de l'autobús.

D'altra banda, des del principi de la crisi sanitària s'han posat totes les mesures higièniques
i de seguretat perquè els autobusos siguen espais segurs. S'ha reforçat la neteja i desinfecció i s'ha
actuat conforme marquen els protocols pactats amb el CSS i seguint les indicacions de les
autoritats sanitàries.

Gràcies a tot aquest treball, durant la primera ona de la pandèmia no va haver-hi personal
de conducció infectat.

Finalment, des d'EMT s'ha impulsat una aplicació mòbil perquè les persones que vulguen
comprar un bitllet senzill el puguen fer a través del seu compte bancari.

Per tant, com ha quedat demostrat en l'escrit, no té sentit la moció ja que el punt 1 s'està
realitzant ja, el punt 2 es va implantar en el seu moment i el punt 3 ja s'ha desenvolupat amb la
nova APP.

El vocal Marcos Serna creu que és el moment d'anar un pas més enllà. Estem en una
situació complicada. Sempre se li està demanant unitat a l'oposició i que no pose bastons a les
rodes. Creu que és el moment que s'aprovara perquè tota mesura sempre és positiva.

A l'exposat sobre que la preinstal·lació no és possible diu que, amb un augment del cablejat
i un cubrecable pel sostre de l'autobús podria ser senzill a través de la barra per on baixa el
polsador.

Li sembla molt interessant el tema del pagament amb targeta contactless. Normalment el
bitllet costa 1,5 euros. No faria falta ni posar el pin. La ciutadania es podria beneficiar i els
turistes el podrien utilitzar.

No caldria enrocar-se en què s'està avançant sinó que caldria anar una mica més enllà i
millorar el sistema.

Fernando Argente, vocal del Grup Popular, diu que és usuari diari de l'autobús i, a vegades,
en pujar a un autobús dels nous amb malles de plàstic li sembla tercermundista.

Es podria haver tramitat, per a no estar ara el 50% dels autobusos amb malles de plàstic, un
subministrament amb un procediment d'urgència. No té sentit que s'hagen canviat les
marquesines de l'EMT i s'hagen gastat 14 milions i encara estiguem amb plàstics en el 50% dels
autobusos.

D'altra banda, en qualsevol comerç de la ciutat, hi ha gel hidroalcohólico. En els autobusos
no els ha vistos. Entén que no estaria de més que hi haguera gel i mampares com en qualsevol
comerç.

La vocal del govern, Lola Benlloch, intervé per a dir que el que no es pot fer és instar
alguna cosa que ja s'està fent.
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Tot treball porta un procés. Tenim una flota d'uns 500 autobusos. Les mampares de plàstic
ja s'han eliminat en més de la meitat dels autobusos. Però cada autobús té un model i en cadascun
s'ha de fer un redissenye. El que no pot fer-se és tot alhora. Esperen que en poc temps s'hagen
substituït totes.

La ciutadania és conscient de la pandèmia. Quan anem a qualsevol lloc portem el nostre
propi gel pel que no cal que es dispense en l'autobús.

Insisteix que s'ha reforçat la neteja i desinfecció en els autobusos. El que no es pot fer és
desinfectar-ho en cada parada. Es tracta d'una qüestió personal de cadascú.

La qüestió plantejada és una greu irresponsabilitat perquè s'està generant una falsa alarma
amb un problema que no existeix. No hi ha hagut cap contagi entre les persones conductores.

Marcos Serna indica que no s'està demanant més del que s'està demanant al sector privat.
Si a aquest se li demana gel, l'Ajuntament, com a sector públic, ha d'oferir el mateix. I, si és tan
innecessari, per què està en el metre de València que també és un servei públic? És una pandèmia
i tota mesura és positiva perquè hi haurà menys contagis. Els alegra saber que no hi ha hagut cap
persona conductora contagiada. Creu que no és tan costós demanar que hi haja una ampolleta de
gel en cada autobús.

Fernando Argente precisa que a Barcelona hi ha més autobusos que a València i les
mampares estan posades. Ací no hi ha hagut previsió.

Vicent Villanueva indica que la proposta de gel no constava en la moció original. Se
suposa que el tema del gel està pensat per al passatge i la moció estava plantejada per a la
seguretat de les persones treballadores de l'EMT. El comitè de seguretat de l'empresa va ser un
dels primers d'Espanya que va acordar una sèrie de mesures entre el personal treballador i
l'empresa per a posar en marxa mesures de prevenció en els autobusos que sembla que han
funcionat al no haver-hi hagut baixes laborals per coronavirus.

La postura del govern està més que justificada. S'estan demanant mesures per al públic
però, com ja s'ha assenyalat, la ciutadania ha de ser solidària i responsable i mantenir una
adequada higiene de mans.

Es vota la moció que és rebutjada per 3 vots a favor, 5 en contra i cap abstenció.

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000093-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular relativa a
mesures contra el Covid al Districte Marítim

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE
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RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR 

AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Medidas contra el Covid en el Distrito Marítimo

El Ayuntamiento de Valencia inició el pasado mes de mayo la recogida de muestras de
aguas residuales en 24 puntos diferentes tanto de la propia de ciudad como de sus alrededores.
Según la información facilitada por la Concejalía del Ciclo Integral del Agua a los medios, se
trata de determinar los niveles de infección y poder hacer un seguimiento de la evolución de la
posible expansión del virus. En este sentido, según la concejala competente en la materia, los
análisis permitirán delimitar la ciudad por zonas y anticiparse a un nuevo brote, ya que la
herramienta, desarrollada por Global Omnium y el CSIC, mide la concentración de genoma y
podría ayudar a detectar a personas asintomáticas.

Por todo ello, la Portavoz y el vocal del Grupo Popular en la Junta Municipal de Marítimo
presentan en su nombre y en la de resto de vocales las siguientes 

PROPUESTAS DE ACUERDO

1ª.- Instar al Gobierno municipal a publicar los niveles de infección de cada una de las
zonas analizadas.

2ª.- Instar al Gobierno municipal a realizar cribados de PCR aleatorios a los vecinos
residentes en los barrios de la Junta Municipal de Marítimo con mayor incidencia del virus, con
el objetivo de detectar asintomáticos y de frenar la cadena de transmisión.

3ª.- Instar al Gobierno municipal a ampliar el número de policías locales y a reforzar los
servicios de limpieza y desinfección en los barrios de la Junta Municipal de Marítimo con mayor
incidencia del virus.

Intervé per part del govern la vocal Isabel Dolz indicant que el sentit del vot és negatiu.

Respecte al primer punt de la moció, “instar al Govern municipal a publicar els nivells
d'infecció de cadascuna de les zones analitzades”, s'adjunten gràfics facilitats per la Concejalia
del Cicle Integral de l'Aigua.

L'Ajuntament de València realitza des del passat 12 de maig la recollida de mostres
d'aigües residuals en 24 punts de la ciutat a fi d'analitzar la concentració de restes genómicos de
coronavirus en les aigües residuals de la ciutat.

Aquest estudi, pioner en el món amb una metodologia tan robusta, té algunes limitacions
que és important comprendre abans de valorar les dades.
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El present estudi ens dóna informació útil sobre la incidència del coronavirus en cadascun
dels sectors en els quals s'ha dividit la ciutat. A més, hem pogut comprovar que els increments i
reduccions en la concentració que es troben en les aigües residuals tenen la seua rèplica en el
nombre de casos de contagiats confirmats per PCR amb un desfasament d'entre 7 i 10 dies.

És important destacar que aquest estudi té limitacions que han de conèixer-se. Atès que el
flux del clavegueram és molt irregular i està subjecte a moltes circumstàncies que no podem
controlar (pluja, infiltracions, abocaments…) per a interpretar correctament les dades és
important comprendre:

- Que si es troben restes genómicos del virus en les anàlisis és que hi ha algun infectat.

- Que si el resultat de l'anàlisi és negatiu (no es troben restes genómicos) no vol dir que no
hi haja infectats, simplement que la mostra presa (en el moment concret en el qual s'ha realitzat)
no ha detectat les restes genómicos. Lògicament si de forma repetida no es troben restes
genómicos en les anàlisis, la probabilitat que no existisquen aquests en la xarxa de clavegueram
augmenta.

- Si un dia el resultat és positiu (es troben restes genómicos) i l'endemà no es troben, no vol
dir que d'un dia per a un altre no hi haja restes genómicos en la xarxa i per tant no hi haja
infectats.

- Que ara com ara no hem pogut establir una correlació exacta entre el resultat de l'anàlisi
(unitats genòmiques per litre de mostra) i el número d'infectats. Un major resultat en l'anàlisi no
vol dir que el número d'infectats siga obligatòriament superior, encara que a mesura que la
concentració oposada augmenta, la probabilitat que hi haja més infectats també ho fa.

Actualment, ens trobem en una fase de consolidació de la interpretació de les dades que
extraiem per a poder oferir una informació en temps real a la ciutadania que siga ràpida de
visualitzar.

Des de la regidoria del Cicle Integral de l'Aigua es dóna informació puntualment sobre
l'evolució de la concentració de restes de coronavirus en les aigües residuals de la ciutat. A més,
s'està treballant en una metodologia de visualització de les dades que permeta posar-los a la
disposició de la ciutadania en obert, la qual cosa es farà com més prompte millor.

En segon lloc i quant a instar al Govern municipal a realitzar garbellats de PCR aleatoris
als veïns residents en els barris de la Junta Municipal de Marítim amb major incidència del virus,
amb l'objectiu de detectar asimptomàtics i de frenar la cadena de transmissió.

En relació amb aquest punt, i segons informa la Concejalia de Sanitat, indicar que, no és
competència d'aquest ayuntamiento la realització de PCR aleatoris amb l'objectiu de detectar
asimptomàtics i de frenar la cadena de transmissió., sent aquesta competència de la Conselleria
de Sanitat Universal i Salut Pública de la Generalitat Valenciana.
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Davant un contagi o possible contagi la Conselleria activa un protocol que respon a uns
criteris mèdics fixats per les autoritats sanitàries, activant una labor de seguiment i control del
possible brot per part dels rastrejadors.

Finalment i respecte a instar al Govern municipal a ampliar el nombre de policies locals i a
reforçar els serveis de neteja i desinfecció en els barris de la Junta Municipal de Marítim amb
major incidència del virus.

En relació amb la proposta d'ampliar el nombre de policies locals en els bafrrios de la Junta
Municipal de Marítim amb major incidència del virus, cal indicar que la Policia local de València
controla el compliment de les normes i recomanacions de les autoritats sanitàries en tota la ciutat.
D'altra banda s'ha reforçat la presència en els barris en els quals s'ha registrat un augment de la
presència de COVID-19 en aigües residuals, a fi d'extremar les mesures de protecció per a evitar
possibles rebrots. A més i en relació a l'inici del curs escolar, s'han adoptat mesures perquè els
accessos a col·legis en l'actual situació de pandèmia es realitze de manera segura i complint les
directrius sanitàries.

No obstant això i en relació a la qüestió plantejada en la moció, cal assenyalar la falta de
previsió quant a la reposició d'agents de la Policia Local en el període comprès entre els anys
2.006 i 2.015, de tal manera que després d'un llarg període sense convocar processos selectius per
a la incorporació de nous agents, es va llastrar, durant aqueixos deu anys, el desenvolupament del
cos de la Policia Local. Sabut és que els processos d'oposició han de complir una sèrie de
procediments que es prolonguen en el temps fins a la seua resolució definitiva i després d'aquest,
la incorporació d'efectius tampoc és immediata perquè han de passar per una sèrie de requisits,
entre els quals s'inclou un període de formació, fins a la seua incorporació efectiva en el cos.
Mentre això ocorre la plantilla disminueix per jubilacions o altres causes sobrevingudes.

Així els primers processos selectius per a l'entrada de nous i noves policies locals, després
del període indicat, es produeixen durant la passada i l'actual legislatura. Això ha permès la
incorporació en els últims mesos de 30 agents (de l'oferta d'ocupació pública de 2.016) i 40 (de
l'oferta d'ocupació pública de 2.017) i en l'actualitat s'ha iniciat l'oposició, corresponent a l'oferta
d'ocupació pública de 2.018 per la qual s'incorporaran 161 agents. A això cal afegir l'oferta
d'ocupació pública de 2.019 que permetrà la incorporació de més agents."

Respecte al reforç dels serveis de neteja i desinfecció en els barris de la Junta Municipal de
Marítim amb major incidència del virus, s'informa el següent:

Aquest servei de neteja de l'espai públic ha analitzat tots les diverses anàlisis als quals ha
pogut tenir accés, i ha observat variacions de concentracions en els diferents barris amb el temps
que no permeten una programació estable dels mitjans de neteja a desinfecció en els barris de tota
la ciutat.

Aquests canvis de concentracions significatives cada 2 dies, no permetrien reassignar els
mitjans de neteja amb aigua i desinfecció en el temps adequat.

No obstant això, sí que s'ha reforçat i intensificat de manera uniforme en tota la ciutat de la
següent manera:
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Des que va concloure l'estat d'alarma sol s'han produït dos canvis de fase de planificació de
la neteja i desinfecció i cap canvi en la recollida.

El primer canvi després de la fase 3 de dónes-escalada, a la fi de Juliol, es va planificar i
així s'havia anat fent fins ara, va ser la desinfecció de totes les zones de joc que han a tots el
jardins de la ciutat. En l'actualitat s'ha parat aquesta tasca per haver tancat els jocs com a mesura
més preventiva a causa de la situació epidemiològica. Els mitjans dedicats a aquestes tasques han
passat a reforçar les tasques de desinfecció que es descriuen a continuació.

El segon canvi ha sigut el 7 de setembre passat i consisteix en:

- Passar de 40 a 74 equips d'operaris manuals dotats amb carretó i motxilla per a
desinfectar contenidors de totes les fraccions de residus inclosos els de roba i vidre, papereres,
bancs, baranes i un altre mobiliari urbà. Amb aquesta dotació, la freqüència de per cada carrer i
mobiliari desinfectat serà de tres vegades en la setmana.

- La planificació de mantenir a partir del 15 d'Octubre, les tasques de neteja amb aigua i
desinfectants els calle i mobiliari urbà un 50% més de la intensitat i freqüència normal de manera
que es baldearà cada 14 dies, quan de normal es baldea cada 21 dia.

- La planificació de mantenir la neteja exterior de contenidors i les seues ubicacions i
entorns amb un període de repetició d'un mes a partir del 15 Octubre també. Sense aquest canvi,
la planificació inicial era de tornar a la normalitat en la qual el període de repetició d'aquesta
operació de neteja és de tres mesos.

Annex 1-informe complementari Servei neteja Camins al Grau-Algirós

Annex 2-informe complementari Servei neteja Poblats Marítims
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SERVICIOS DE LIMPIEZA Y RECOGIDA CAMINS DEL GRAO (DM12)Y ALGIRÓS (DM13) 
Barrios 

  

 

 

 

 

 

 

 

BARRIDO MANUAL – VACIADO DE PAPELERAS - LIMPIEZA DE JARDINES 
 Servicio básico mediante equipos conformados por un operario con útiles de limpieza y 
carrito porta-bolsas: 
 De lunes a sábados laborables: 

 Nº Equipos:   49. 
 Turno:    mañana (de 7:00 a 13:00 h.). 
 Frecuencia de actuación: 6 veces / semana (de lunes a sábados). 
 
Servicio de repaso: 
 Nº Equipos:   4. 
 Turno:    tarde (de 13:30 a 16:40 h. los meses de enero a 

marzo y del 16 de octubre a diciembre, y de 13:30 a 19:50 de abril al 15 de octubre). 
 Frecuencia de actuación: 6 veces / semana (de lunes a sábados). 

 
Domingos y festivos: 
 Nº Equipos:   11. 
 Turno:    mañana (de 7:00 a 13:00 h.). 
 Frecuencia de actuación: 1 vez / semana (domingos y festivos). 
 
Asimismo, del 12 al 26 de marzo se refuerza el servicio con 5 equipos adicional. 

BARRIDO MECÁNICO 
  

Servicio de limpieza mecanizado conformado por un conductor y una barredora 
mecánica de aspiración con cepillos. Esta configuración complementa el barrido manual en 
aquellas zonas mecanizables como pueden ser aceras anchas y peatonales sin obstáculos y 
zonas de bordillo sin aparcamiento. La frecuencia de aplicación de este tratamiento de 
limpieza es de 2 veces por semana en las zonas mecanizables. 

  
BARRIDO MIXTO CAÍDA HOJA 

 
 Equipo conformado por una barredora de aspiración acompañada de uno o dos 

peones con la opción de sopladora (utilizada en zonas donde no produzca molestia) 
trabajando en aquellos puntos con acumulación de gran cantidad de hoja en la época de 
caída. Durante el año 2020 se presta el servicio todo el mes de  enero, y se reemprende 
durante los meses de octubre, noviembre y diciembre reforzando al servicio ordinario una vez 
por semana en aquellas zonas con más carga de trabajo.  

 
BALDEO y DESINFECCIÓN DESDE CAMION CISTERNA 

Dicho servicio se presta en un 70% en el turno de mañana, siendo realizado el restante 30 
% en turno de noche, en aquellas calles y vías en los que mayor tránsito rodado existe durante 
el turno de mañana. 

 

DM Barri Habitants

12.1. Aiora 24.960

12.2. Albors 8.778

12.3. la Creu del Grau 14.805

12.4. Camí Fondo 4.616

12.5. Penya-roja 12.731

TOTAL 65.890

13.1. l'Illa Perduda 8.700

13.2. Ciutat Jardí 11.887

13.3. l'Amistat 7.124

13.4. la Bega Baixa 5.512

13.5. la Carrasca 3.434

TOTAL 36.657

12. Camins al Grau

13. Algirós
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Este servicio que normalmente tiene un periodo de repetición por cada calle de 3 
semanas (21 dia), a consecuencia de la pandemia se esta realizando con un periodo de 2 
semanas (14 dias) para aumentar el grado de desinfección del espacio público, con la dilución 
de lejía al 2 por mil en el agua de baldeo 

 
 

DESINFECCION DE CONTENEDORES, PAPELERAS, BANCOS Y BARANDILLAS 
 
Para mitigar y aminorar el riesgo de contagio, se está nebulizando con agua y lejía 

(concentración 50:1) mediante 6 operarios/as dotados de mochila con difusor manual y carro 
porta-herramientas 
 
LIMPIEZA MEDIANAS AJARDINADAS 

 
Limpieza manual de aquellas medianas de avenidas con alto nivel de tráfico rodado y 

que debe realizarse con un equipo específico que proteja al personal y que esté debidamente 
señalizado y cumpliendo en todo momento la normativa de prevención de riesgos. En nuestro 
caso, el equipo lo compone un furgón con un remolque señalizador de indicación de trabajos 
de limpieza en mediana con 3 operarios. La frecuencia es de 1 vez / semana. 
 
LIMPIEZA DE PINTADAS, CARTELES Y MANCHAS  

Para la limpieza y eliminación de pintadas, carteles y manchas en fachada o pavimento 
se dispone de dos tipos de equipos: 

 Equipo tipo 1: furgoneta de pintor dotada de herramientas y material de pintura: 
para la eliminación de pintadas y/o carteles. 
 

 Equipo tipo 2: furgón con equipo hidrolimpiador de agua a alta presión y caliente: 
para la eliminación de pintadas y carteles sobre fachadas que no puedan 
pintarse (cara vista, piedra, etc.) y para la limpieza de manchas, dotada además 
de productos desodorizantes, desengrasantes y decapadores de pintura. 

El trabajo se realiza sobre avisos previos provenientes bien de la inspección interna o 
municipal, bien del teléfono 010, o bien por cualquier vía de avisos de incidencias (web, oficinas 
de quejas). 

 
LIMPIEZA DE ZONAS SIN URBANIZAR Y SOLARES  

La limpieza de zonas sin urbanizar y solares se realiza mediante equipos específicos para 
tal fin. Se trata de equipos de operarios con vehículos volquetes de caja abierta, plataforma y 
grúa, vehículos ligeros de limpieza, tractor con pala y desbrozadora mecánica, desbrozadoras 
manuales y herramientas manuales. La limpieza y mantenimiento de dichas zonas se efectúa 
mediante una programación con diferentes frecuencias de actuación, en función del mayor o 
menor nivel de ensuciamiento y crecimiento de malas hierbas que caracterice cada solar. 

Durante los meses de junio, julio, agosto y septiembre se reforzarán los equipos con dos 
operarios que actuarán con desbrozadoras manuales para hacer frente a la mayor carga de 
trabajo de eliminación de malas hierbas que se produce en dicho periodo. 
 

RECOGIDA DE RESIDUOS URBANOS DOMÉSTICOS FRACCIÓN RESTO – ORGÁNICA – 

ENVASES LIGEROS – PAPEL-CARTON 

A finales del año 2019 se realizó en todo el DM 12 y la parte sur del DM 13 (de S. Justo y 
Pastor a Blasco Ibáñez) la implantación de la recogida orgánica mediante contenedores de 
2200 litros y la ampliación de la dotación de contenedores para PC y EELL de carga lateral (3200 
litros), en la denominada fase IIIA, con un total de ampliación en ambos distritos de 293 
contenedores de orgánica, 134 de EELL y 97 de PC. Así mismo, se transformó en la calle Santos 
Justo y Pastor el sistema de recogida de la fracción resto que se realizaba con contenedores de 
carga trasera de 1000 litros por nuevos contenedores de carga lateral de 3200 litros con pedal y 
palanca de apertura. En los meses de noviembre y diciembre de 2020 se procederá a realizar la 
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ampliación de contenedores de EELL y PC en la parte norte del DM 13, completando de esta 
forma la ampliación en ambos distritos iniciada el año 2019. 
 
La dotación de contenedores  a finales del 2020 en ambos distritos será la siguiente: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

En cuanto a la frecuencia y turnos de recogida: 

Fracción Resto: 

De lunes a sábados: todos los contenedores diariamente. 

 

Domingos: los domingos se realiza también la recogida en algunas calles de estos distritos barrio 

(un 25% de los contendores de RSU). 

 
Fracción Orgánica: 

En turno mañana o noche 3 veces por semana desde mayo a octubre y 2 veces por semana 

desde noviembre hasta abril. 

Fracción EELL y PC: 

En cuanto a la frecuencia y turnos de recogida: todos los contenedores se recogen 3,5 

veces por semana independientemente de si hay o no festivos inter-semanales e incluidos todos 

los domingos. 

 

o Envases ligeros: turno noche, cada 2 días. 

o Papel y Cartón: turno mañana, cada 2 días. 

 

Los domingos también se recogen algunos contenedores de envases (los que presentan 

mayor producción de residuos). 

LAVADO DE CONTENEDORES Y DESINFECCIÓN 

 

EL lavado de contenedores en la vía pública se presta mediante dos sistemas: 

 Lavado interior: mediante vehículo lavacontenedores. Se trata de un camión con un 

gran depósito de agua compartimentado (agua limpia y agua sucia) dotado de un motor 

auxiliar con un grupo de lavado a presión con cabezales giratorios de forma que introduce el 

1. Aiora 121 167 11 82 90 74
2. Albors 122 60 43 32 36 32
3. la Creu del Grau 123 95 17 39 47 47
4. Camí Fondo 124 30 9 12 14 13
5. Penya-roja 125 86 63 55 52 51
1. l'Illa Perduda 131 60 0 28 30 18
2. Ciutat Jardí 132 98 5 43 44 31
3. l'Amistat 133 58 4 25 29 27
4. la Bega Baixa 134 49 4 21 20 0
5. la Carrasca 135 74 37 53 34 0

777 193 390 396 293

Nº TOTAL 
CONTENEDORES  EELL

Nº TOTAL 
CONTENEDORES 

ORGÁNICA
DM

Nº TOTAL 
CONTENEDORES CARGA 

LATERAL RSU

Nº TOTAL 
CONTENEDORES CARGA 

TRASERA RSU

Nº TOTAL 
CONTENEDORES  PC

12

13

BARRIO
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contenedor en el interior de su caja procediendo a realizar un lavado y enjuague del interior del 

contenedor, con producto odorizante y desengrasante incluido. 

 Lavado exterior del contenedor y su ubicación: mediante un furgón con hidrolimpiadora 

de agua caliente a alta presión con producto odorizante y desengrasante. 

En el año 2020, en estos distritos (al igual que en el resto de distritos), el lavado interior se 

realiza de los contenedores de RSU y orgánica se realizará 5 veces y los de selectiva 4 veces, 

siendo el periodo de aplicación del servicio entre los meses de abril y octubre, ambos inclusive. 

En cuanto al lavado exterior de contenedores y ubicaciones, se realiza de todo tipo de 

contenedor en la vía pública 5 veces al año. 

 
RECOGIDA MUEBLES Y ENSERES 

La recogida de muebles y enseres se realiza de dos formas, en función del origen del 

aviso que se genera: 

 Recogida programada: de avisos recibidos desde el servicio telefónico 010 de atención 

ciudadana o desde el servicio de la web municipal. 

 Recogida desprogramada de abandonados: la mayor parte de muebles y enseres 

recogidos son abandonados sin previo aviso, lo que genera un servicio de recogida 

desprogramado que actúa en función de las detecciones de dichos abandonos, a 

través de la inspección y trabajadores en la calle de forma interna, a través de aviso por 

detección municipal, o bien a través de una queja o reclamación (que en todo caso no 

es debido a un mal funcionamiento del servicio). 

 
 

RECOGIDA COMERCIAL DE CARTÓN 

 Se presta durante dos tardes a la semana una recogida de cartón personalizada en 

comercios y colegios. Para ello se emplea un equipo con recolector de 18 m3, un conductor y un 

peón. 

ECOPARQUE MÓVIL 

En estos distritos, los puntos y días donde está disponible el Ecoparque móvil son: 

 Lunes de 8:00 a 9:00 h.: Pobla de Farnals x Cardenal Benlloch. 

 Lunes de 10:00 a 11:00 h.: Campoamor x Yecla. 

 Martes de 17:30 a 18:30 h.: José Aguilar x Jerónimo de Monsoriu. 

 Martes de 19:00 a 20:00 en L’Alguer x Músico Ginés. 

 Viernes de 19:00 a 20:00 en Polo y Peyrolón x Blasco Ibáñez. 

 Viernes de 10:00 a 11:00 en Av. Tarongers (frente Facultad de Ciencias Sociales). 

 Sábados de 8:00 a 9:00 h.: Rotonda Pintor Maella x Menorca. 
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RECOGIDA DE ACEITES USADOS DE COCINA Y PILAS 

Se facilita la recogida de aceites usados de cocinas y pilas mediante la disposición de 

contenedores para tal fin en centros municipales. El aceite en contenedores naranjas con boca 

para botellas de plástico, y pilas en contenedores rojos con compartimento de pilas botón y 

compartimento de resto de pilas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MANTENIMIENTO DE CONTENEDORES 

 

Para el correcto funcionamiento de los contenedores en la vía pública se realiza un 

mantenimiento preventivo de los mismos además de un mantenimiento correctivo de las averías 

que se producen en el día a día del servicio.  

DIRECCIÓN OBSERVACIONES
CÓD. 
DIS.

BARRIO
CONT. 
ACEITE

CONT. 
PILAS

Pepe Alba 21 CEIP Miguel Adlert i Noguerol 12 AIORA 0 1
Conserva 2 CEI La Anunciación 12 AIORA 0 1
Los Leones 9 Centro Municipal Empleo y Formación 12 AIORA 1 1
Pl. San Felipe Neri Mercado Municipal Algirós 12 ALBORS 1 1
Padre Tomás de Montañana 20 CEIP Tomás de Montañana 12 CAMI FONDO 0 1
Músico Ginés 21 UP Algirós 13 CIUTAT JARDI 1 1
Paseo Facultades 8 B Centro Municipal Av. P. Mayores San José 13 LA CARRASCA 1 1
Pl. José Mª Orense 6 AVAPACE 13 LA CARRASCA 1 1
Albalat dels tarongers s/n Univ. Valencia Serv. Ed. Física 13 LA CARRASCA 1 1
Trafalgar 34 Centro Municipal Av. P. Mayores Trafalgar 12 LA CREU DEL GRAU 1 1
Serpis 9-11 Biblioteca P. María Moliner 13 LA VEGA BAIXA 0 1
Poeta Artola s/n EI 1er Cicle Els Pardalets 13 LA VEGA BAIXA 0 1
Yecla 12 Centro Municipal Av. P. Mayores La Amistad 13 L'AMISTAT 1 1
Séneca 13 CEIP L'Amistat 13 L'AMISTAT 1 1
Campoamor 91 Centro Municipal Juventud Algirós 13 L'ILLA PERDUDA 1 1
L´ Alguer 5 Asociación Jubilados La Isla 13 L'ILLA PERDUDA 0 1
Baleares 36 Conservatorio Municipal José Iturbi 12 PENYA-ROJA 1 1
Asturias 20-22 Polideportivo Asturias 12 PENYA-ROJA 1 1
Luis Garcia Berlanga, 27 CEIP Nº 103 12 PENYA-ROJA 0 1
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##ANEXO-1744253##

DISTRITO MUNICIPAL 11 Poblats Maritims 
Districte Barri Població 

11. Poblats Marítims 

11.1. el Grau 9.365 

11.2. el Cabanyal- el Canyamelar 19.359 

11.3. la Malva-rosa 12.915 

11.4. Beteró 7.969 

11.5. Natzaret 6.117 

 TOTAL 55.725 

1. BARRIDO MANUAL 

48 operarios/as dotados de herramientas manuales y carro  atienden  48 sectores (rutas) 

de estos barrios en turno de mañana de lunes a sábado. Por las tardes otros 19 operarios a media 

jornada de lunes a sábado repasan las zonas de más tránsito del distrito. Los domingos y festivos 

16 operarios desarrollan su trabajo de barrido manual en este Distrito. 

2. BARRIDO MECÁNICO: 

El barrido mecánico de aspiración (City Cat 2020 con conductor capacidad tolva 1 m3) se 

desarrolla en 11 rutas mediante 2 barredoras city-cat y dos barredoras de arrastre DULEVO 

(capacidad tolva 2 m3) 

3. BALDEO Y DESINFECIÓN 

El servicio ordinario de baldeo mixto se cubre mediante 68 sectores. El servicio de baldeo 

a Alta presión ser realiza sobre 8 sectores mediante programación semanal o cada dos semanas 

según la ruta. 

4. RECOGIDA Residuos urbanos de todas las fracciones DOMICILIARIA 

Dispone de dos sistemas de recogida de Recogida de la fracción resto: carga lateral y 

carga trasera. Las rutas se realizan de forma ordinaria de lunes a sábado. Los domingos se 

realizan varias rutas de refuerzo que recogen zonas sensibles del distrito. 

5. RECOGIDA PUERTA A PUERTA 

Se realiza el servicio de papel y cartón y el de 36 establecimientos grandes productores 

6. CONTENEDORES 
 

 
Carga  

 
Residuos_Urbanos 

Envases 
Ligeros 

Papel / 
Carton 

 
Organico 

 
Total general 

Lateral Derecha 267 192 195 105 759 
Lateral Izquierda 172 23 17 23 235 
Trasera 342 19 19 85 465 
Total general 781 234 231 213 1459 

7. LIMPIEZAS ESPECIALES POR COVID19 

TODOS los contenedores se han limpiado interiormente en Abril-Mayo y Agosto- 

Septiembre. Exteriormente, junto a papeleras y bancos, se están limpiando con agua a presión  

cada mes. 

El mantenimiento de la desinfección se realiza mediante operarios dotados de carro y  

mochila de nebulización de legia, actuando con un periodo de paso por todo el mobiliario urbano 

de residuos, contenedores, papeleras y otro como bancos y barandillas, tres veces a la semana. 

Se realiza mediante 5 operarios/as 
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El vocal de Ciutadans, Marcos Serna, indica que votarà a favor perquè, en una situació de
pandèmia, ha d'acostar-se el muscle.

Sobre els resultats, opina que la transparència és fonamental i és el moment de dur-la a
terme. A més els resultats ha de valorar-los la comunitat científica. En tot mètode científic, es
necessiten uns resultats per a arribar a una conclusió.

Els alegra la contractació de policia local però, per a una població d'un milió d'habitants
que està rondant la ciutat de València, sense comptar amb l'àrea metropolitana, 70 són pocs.

Sí que els agradaria que, sabent que la pandèmia és una situació excepcional, els
procediments anaren més àgils perquè el servei de policia local es reforçara ràpidament per a
poder atendre la ciutadania.

Saben que hi ha queixes veïnals per Xúquer, que estan tenint problemes amb els botellons,
igual que en el Passeig Marítim. És necessari un reforç policial.

Votar a favor no significa que no s'estiguen fent coses però ara cal acostar el muscle.

Ana María Olaya vol saber quines mesures concretes s'han adoptat respecte al Marítim. Cal
ser proactius amb les dades perquè, en un altre cas, no se sap molt bé per a què es tenen. Creuen
que l'Ajuntament no té prohibit fer test, l'han fet altres ajuntaments, i poden instar a la
Conselleria a fer-los. La labor d'aquesta Junta és unificar els criteris i demanar el suport.

Intervé a continuació Vicent Villanueva i, en relació al que s'ha comentat de la policia,
explica que no és un tema sanitari sinó que té a veure amb els processos selectius que són més
llargs del desitjable.

Respecte del tema de la Covid, ha d'aclarir-se que el que se cerca en l'aigua és el rastre
genómico i no el virus actiu. El fet que hi haja un rastre en l'aigua residual no implica que hi haja
un augment de gent malalta.

Hi ha dos projectes, un liderat pel Ministeri de Transició Ecològica, que es diu VATAR
que versa sobre anàlisi del rastre genómico en les aigües residuals, i un altre del Ministeri de
Sanitat anomenat HEBAR.

En aquest moment no es pot assegurar que si augmenta el rastre genómico en l'aigua hi
haja una correlació exacta. Però, d'altra banda, és evident que hi ha hagut un increment del
nombre de persones malaltes i hi ha altres sistemes per a poder saber-lo, que és un dels sistemes
del Sistema Sanitari de detecció i rastreig de les persones contagiades.

Per tant, el tema de les aigües, sent important, és complementari. La vigilància i el control
de persones malaltes el porta el Sistema Sanitari.

Recomana que se cerque en internet el projecte VATAR i el projecte HEBAR.

Un altre tema és el de la realització de proves a la resta de la població del barri. Tots els
documents sanitaris, de l'Institut Carles III, de l'OMS, del Centre Europeu de Control de
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Malalties..., tots diuen que la pcr és una prova diagnòstica, no serveix per al propòsit que es
planteja que suposa un cribratge. El cribratge suposa fer proves a una gran quantitat de població
però no es pot aplicar indiscriminadament per a qualsevol malaltia. En aquesta en concret, tenint
en compte el nombre de persones que cauen malaltes i el nombre de casos actius, no és adequat
utilitzar la pcr de manera indiscriminadament. Per exemple, explica que, amb el número actual
que hi ha de casos nous a València i de casos nous actius que hi ha, fent 100 pcr diàries en
Marítim, potser estaríem 2 o 3 setmanes obtenint resultats negatius. Per tant, s'estaria dedicant
una immensa quantitat de recursos per a no obtenir cap resultat. I aqueixes 100 proves diàries
serien proves que no es podrien fer quan el Sistema Sanitari detectara gent amb símptomes i que
de la qual cal descartar si té o no la malaltia, o bé quan es detecten contactes estrets de persones
malaltes diagnosticades.

Per tant, l'aplicació aleatòria i indiscriminada de proves pcr a la població asimptomàtica
sense cap altre criteri no està indicada segons tota la literatura mèdica. I després cal insistir que la
detecció de rastres genómicos en l'aigua no implica necessàriament ni un augment ni una
disminució de casos en el barri del qual procedeixen les aigües.

La vocal de govern, Isabel Dolz, intervé a continuació per a insistir en el tema dels efectius
policials, entenent que mancada policia, que 40 són pocs i 70 també. Però durant 10 anys no s'han
cobert les baixes ni les jubilacions, ni s'ha obert cap borsa ni convocat oposició cap. Així que, si
en 4 anys, s'ha dotat a la policia de 70 d'una banda i 40 per una altra, creu que podem donar-nos
amb un cant en les dents.

El vocal de Ciutadans, Marcos Serna, al·lega que ja estem en el segon mandat i l'excusa
dels 10 anys anteriors és un argument del passat. Ja és hora de reactivar una mica la policia i
donar-li més places. Hi ha mètodes per a cobrir ràpidament aqueixes places i, en cas contrari,
caldrà generar-ho perquè estem en una situació complicada.

Contesta Isabel Dolz que ja l'any 2016, és a dir, durant el primer any del mandat, es van
començar a convocar oposicions.

Queda rebutjada la moció amb 4 vots a favor, 5 en contra i cap abstenció.

 

7 RESULTAT: -
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa al
Centre Municipal de Joventut

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA
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MOCIÓN QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS AGUSTÍN SANTIAGO LÓPEZ, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

En el año 2016 se produjo el cierre del Centro Municipal de Juventud de Malvarrosa con la
promesa de que se volvería a abrir para no dejar a la población joven sin las ventajas que
conlleva tener un Centro Municipal de Juventud próximo.

A día de hoy, después de cuatro años, el Centro Municipal de Juventud de Malvarrosa
continua sin estar abierto. La población vecinal joven del barrio de la Malvarrosa se queja de que
el ayuntamiento continúe sin ofrecerles ese servicio, hay que tener en cuenta la especial situación
que viven:

-          El centro de juventud en el distrito de Poblats Marítims más cercano es el de la calle
Méndez Núñez nº8.

-                   Los estudiantes de la malvarrosa que necesiten un espacio para estudiar
tranquilamente no disponen de la sala de estudio que les podría ofrecer el Centro Municipal de
Juventud ni de una biblioteca, la cual también se lleva pidiendo desde hace años.

Es por ello que desde el Grupo municipal de Ciudadanos pedimos la reapertura de un
 en el barrio de la Malvarrosa.Centro Municipal de Juventud

Eixint-se del guió, el vocal de Ciutadans, Marcos Serna, es refereix també al Centre de
Joventut de Natzaret que té la coberta amb plàstics perquè, segons comenta el propi veïnat, té
filtracions d'aigua.

Volgueren, en la mesura que siga possible, annexionar a la present moció la petició de
reparar com més prompte millor la citada coberta.

El Vicepresident, Emiliano García, li explica que no és possible afegir la petició en el
present Consell, haurà de sol·licitar-lo en el següent.

Per part del govern municipal, intervé la vocal Dolores Benlloch per a dir que no s'accepta
la moció perquè en el moment actual s'estan finalitzant els tràmits administratius per a la
reobertura del CMJ Malva-rosa al gener del pròxim any. El local és una planta baixa.

No obstant això, respecte a sales d'estudi, els CMJ únicament disposen de manera
excepcional de les mateixes en horaris molt determinats, ja que en ser centres d'activitats no
reuneixen les condicions adequades.

En Espai Jove VLC ( C/ Campoamor 91) si que hi ha sala condicionada per a estudi"

Marcos Serna indica que 4 anys sense Centre de Joventut és massa temps. Pregunta quina
es farà fins a gener amb el personal que manté els els edificis, si es mantindran els contractes i
sense aniran d'un centre de joventut a un altre. Vol saber també si procuraran una sala en un
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centre pròxim perquè una persona jove de la Malva-rosa que haja de anar a Campoamor té unes
dificultats. I la Malva-rosa és un barri que no s'ho mereix perquè no té ni biblioteca ni centre de
joventut i sempre estan assotats per les desigualtats.

Entén que aprovar aquesta moció no suposa tant d'esforç.

Respecte de la petició sobre el Centre de Joventut de Natzaret pensa que el barri també s'ho
mereix. I la rehabilitació de la coberta és una obra molt xicoteta.

La vocal Dolores Benlloch no entra en el temps que ha costat, simplement diu que que ara
ja es posarà en marxa. Entén que no s'està deixant de costat el Centre de Joventut de Malva-rosa.
Estan informant que no escau la moció perquè el que se sol·licita ja es farà.

Respecte al Centre de Joventut de Natzaret, informa que hauran de presentar una altra
moció.

Queda rebutjada la moció amb 3 vots a favor, 4 en contra i cap abstenció.

8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa a
Plagues en Bega Baixa

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

 

En las últimas semanas, los vecinos del barrio de la Bega Baixa, han visto ratas y ratones
con mucha frecuencia en los parques de la plaza de Xúquer y del Paseo de Facultades. Se les
puede ver subir y bajar a los árboles, que no a las palmeras ya que estas llevan incorporadas
bandas metálicas que impiden que puedan llegar más arriba.

Ambos parques son utilizados como zona de juegos de niños y el de la plaza de Xúquer
tiene equipamiento infantil. Además, en el caso del Paseo de Facultades hay instaladas en su
perímetro terrazas de bares y donde se sirve comida.

-          ¿Existe programa de desratización o control de plagas periódico para esa zona? 

-          En caso positivo, solicitamos información sobre dicho control de plagas. 

-          Ante la denuncia presentada por el Grupo Municipal Ciudadanos sobre la presencia
de pulgas en el jardín sito en la Plaza Calabuig del Canyamelar, nos gustaría saber ¿Qué
actuaciones se han realizado en ese parque tras la denuncia?
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RESPUESTA:

EMILIANO GARCIA DOMENE - REGIDOR-DELEGAT - DEL. DE SALUT I
CONSUM

¿Existe programa de desratización o control de plagas periódico para esa zona?

 Si, el Ayuntamiento de Valencia dispone de dos tipos de procedimientos para el control de
plagas. Las actuaciones se encuentran diseñadas en campañas anuales en todos los distritos de la
ciudad.

La programación de estas campañas anuales se divide en dos estrategias de sinergia; en una
se tratan las plagas sanitarias a nivel de la red de saneamiento municipal (alcantarillado) y en la
otra se tratan las zonas ajardinadas. Asimismo, se atienden los avisos diarios de la ciudadanía,
que pueden conllevar actuaciones extraordinarias de refuerzo en el control de plagas.  

¿En caso positivo, solicitamos información sobre dicho control de plagas?

Por un lado, a lo largo de todo el año se revisa y trata bianualmente la red de saneamiento
de la ciudad (alcantarillado) de todos los distritos del Municipio de Valencia, tanto para insectos
(cucarachas) como para roedores (ratas).

Por otro lado, el Servicio de Sanidad está realizando un plan de choque de control de
roedores en madrigueras, en la que se revisan todos los jardines y alcorques del arbolado de la
ciudad.

El distrito 13 (Algirós), al que corresponden la Plaza Xúquer y Paseo de Facultades, se ha
programado realizar una revisión en un plazo temporal corto dentro del plan de choque de
madrigueras, pero tras el presente escrito recibido en el que se mencionan quejas de la
ciudadanía, se ha optado por empezar la inspección y revisión durante la semana del 21 de
septiembre.

En el Paseo de Facultades se han localizado madrigueras de roedores en un ejemplar de
olivo e inmediatamente se ha procedido a su tratamiento. Por otro lado se ha detectado que las
ramas de los naranjos se encuentran roídas, por lo que se colocan dispositivos de control de
roedores en estos árboles.

Se observa que las mayoría de las palmeras carecen de anillo antitrepamiento por lo que se
dará traslado al Seicio de Jardinería Sostenible para su conocimiento y efectos oportunos.
Finalmente, se revisa y refuerza el tratamiento del alcantarillado para disminuir la población de
roedores.

En la Plaza Xúquer, no se localizan madrigueras en suelo ni nidos en arbolado. Las
palmeras presentas anillos antitrepamiento, pero las palmas son tan grandes que alcanzan el
arbolado contiguo haciendo que los anillos no sean efectivos. Al igual que en le caso anterior, se
dará traslado al Servicio de Jardinería Sostenible. Asimismo se revisa y refuerza el tratamiento en
el alcantarillado
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Ante la denuncia presentada por el Grupo Municipal Ciudadanos sobre la presencia
de pulgas en el jardín sito en la Plaza Calabuig del Canyamelar, nos gustaría saber ¿Qué
actuaciones se han realizado en ese parque tras la denuncia?

Durante el mes de julio se procedió a la revisión de la zona sin observar presencia de
pulgas pero sí de mosquito tigre en los imbornales y en la zona ajardinada. por lo que se realizó
tratamiento de desinsectación.

Esta Sección de Control de Plagas quiere informar que en la mayoría de las ocasiones en la
que se nos avisa de picaduras por pulgas, resulta ser por picaduras de mosquito tigre que
fácilmente se confunden con las de pulgas, ya que suelen picar en la misma zona del cuerpo, por
lo que, habitualmente, los avisos de pulgas se tratan también como posible presencia de
mosquitos.

Tras este aviso, se aprovechó para llevar a cabo una revisión del Teatro Musical cuya
problemática, según el histórico, está en la tarima flotante donde se acumula agua que da lugar a
la presencia de mosquitos, pero se ha subsanado y según nos informan, llevan un mantenimiento
a este respecto.

 

 

 

 

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa al
Edifici d'Hisenda

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Tras las últimas noticias sobre la nueva sede de Hacienda en la ciudad de Valencia,
concretamente en la avenida de Francia, desde el grupo municipal de ciudadanos nos
preguntamos,

-          ¿Se ha realizado el estudio de movilidad necesario para instalar este edificio en una
zona tan consolidada? 
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-          ¿Se ha previsto el aumento de plazas de aparcamiento necesarias para este nuevo
edificio? ¿El edificio dispondrá plazas para visitantes o solo para trabajadores? 

-          ¿Se tiene previsto aumentar los servicios de transporte público para darle servicio a
la nueva sede de Hacienda?

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUDADANOS
AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

El trámite de información pública sobre la licencia ambiental solicitada se realizó desde el
17 de agosto al 16 de septiembre de 2020. No obstante, el expediente puede ser consultado en el
Servicio de Licencias Urbaísticas, mediante cita previa a través del correo electrónico
serlicencias@valencia.es, en el teléfono 96 208 33 00 o a través de su grupo municipal. 

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE I INFRAESTRUCTURES DE TRANSPORT PÚBLIC

Respuesta única.- El contenido de las preguntas presentadas no es competencia de la
Delegación de Movilidad Sostenible.
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10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa al
pas de vianants carrer Eivissa

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

En el cruce de la calle Ibiza con la avenida Baleares, existe un paso de cebra, que no está
habilitado para personas de movilidad reducida. Se aprobó en una junta de distrito de marítimo
que sería adaptado y a día de hoy, sigue sin estar ejecutado.

-          ¿Se tiene prevista su ejecución?

 -          En caso afirmativo, ¿cuándo se ejecutará?
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##ANEXO-1735350##
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RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUDADANOS
AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM 

La solución a este problema no resulta sencilla dado que la coronación de la losa del
“soterrament” del ferrocarril está a una cota superior a la cota de acceso a las viviendas, de tal
modo que elevar la acera supondría trasladar el desnivel al interior de las viviendas colindantes.

Por ello, la eliminación de estas barreras arquitectónicas no es posible mediante una
remodelación ordinaria de los pasos de peatones, siendo necesario realizar una remodelación
integral de la zona. No obstante, existe un itinerario alternativo para el cruce de la calle para
personas con movilidad reducida.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa a
urbanisme a Natzaret

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Tras visitar el barrio de Nazaret, los vecinos nos han trasladado las siguientes dudas,

-          ¿Se tiene previsto la ejecución del jardín/parque en la calle Fontilles con el carrer de
la Mare de Déu dels Reis? (Círculo Azul) 

-          ¿Qué planes hay para la vivienda de la calle Jesús de Nazareno en los nuevos planes
urbanísticos del barrio? (Círculo Rojo)
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##ANEXO-1735346##
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RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUDADANOS
AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

1.- Si la pregunta se refiere al espacio libre cuya fotografía se adjunta indicar que en el
proceso de estudio de la ordenación pormenorizada, la propuesta presentada elimina ese espacio
libre.
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##ANEXO-1737136##

 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 /

lw
m

 i
7
o
O

 Y
JU

U
 P

F9
1
 G

b
g
k 

rI
3
t 

yL
4
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECCIO ADJUNTA CAP SERVICI - JUNTA MUNICIPAL
MARITIM

MARIA TERESA HERNANDEZ BRIONES 17/11/2020 ACCVCA-120 2495705352444836476

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 28 DE SETEMBRE DE 2020 44

 

2.- De acuerdo con las conclusiones, ampliamente consensuadas con los vecinos, de los
talleres participativos que se celebraron en los meses de abril y septiembre de 2019, tanto la
ejecución de las superficies ajardinadas como de las residenciales, está previsto que se
desarrollen sin modificación respecto al planeamiento vigente   (Modificación del PGOU, BOP
núm. 126 de 29/05/09, calles Virgen de los Reyes, Jesús de Nazaret, Macarena y Fontilles del
barrio de Nazaret), cuya ordenación se adjunta:
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##ANEXO-1737138##
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 Como se puede observar aquellas viviendas que quedan fuera del ámbito de calificación
UFA-1, quedan fuera de ordenación.

12 RESULTAT: NO CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa a l'
Estació de Natzaret

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

La estación de Nazaret es un edificio protegido con una gran importancia para la historia
de la ciudad y mucho más para el barrio de Nazaret. Es la única estación de las antiguas de doble
planta e inaugurada a principios del siglo XX.

-          ¿Se tiene pensado algún uso para la estación?

 

-          ¿Se tiene prevista su rehabilitación? Si es así, ¿cuándo se realizará?

 

No es de competència municipal.

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa al
Skatepark La Ona

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 
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Tras un proceso participativo que llevo al diseño del Skatepark La Ona, en los tinglados
del puerto, en el año 2018, el cual sigue sin comenzar su construcción. Desde el grupo municipal
de Ciudadanos nos gustaría saber,

-          ¿Cuál es la fecha de ejecución? 

-          ¿Se ha comenzado los procesos para su licitación?

 

Es va donar trasllat de la pregunta a la Marina per ser de la seua competència, informant la
mateixa que es va iniciar el procés de licitació però es va suspendre per prudència financera.
Quan objectivament milloren els ingressos i la situació econòmica s'estabilitze, es valorarà
reprendre la licitació i, per tant, l'execució del projecte.

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa al
Centre Municipal de la Joventut

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 
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Tras una visita por el barrio de Nazaret, podemos observar que algunos edificios
municipales no están en el estado adecuado para su funcionamiento. Es el caso del Centro
Municipal de la Juventud, que tiene la cubierta con plásticos, debido a las goteras que tiene el
edificio, según testimonio de los vecinos.

-          ¿Cuándo se va a proceder a su reparación? 

-          ¿Se realizan inspecciones técnicas a los edificios municipales para ver su estado?
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RESPUESTA:
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MARIA TERESA IBAÑEZ GIMENEZ - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
JOVENTUT

¿Cuándo se va a proceder a su reparación?

Desde Servicios Centrales Técnicos ya se han realizado las visitas y estudios pertinentes,
así como la dotación económica que procede, para iniciar las reparaciones de todos los
desperfectos del edificio lo más pronto posible.

¿Se realizan inspecciones técnicas a los edificios municipales para ver su estado?

Desde Servicios Centrales Técnicos se realizan las inspecciones que proceden a los
edificios según sus protocolos, y desde Juventud se informa a los mismos en caso de detectar
alguna anomalía o desperfecto puntual en alguno de ellos para que procedan según corresponda.

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa a
Botelló en Ciutat Jardí i Illa perduda

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Desde la entrada en vigor de la Resolución 17 de agosto de 2020 de la Conselleria de
Sanidad Universal y Salud Pública para la adopción de las medidas establecidas en el acuerdo del
Consejo Interterritorial del Sistema Nacional de Salud, sobre medidas de prevención frente a la
Covid-19, y concretamente en lo concerniente a cierre de discotecas y bares de copas con y sin
actuaciones musicales en directo, se ha notado un incremento del botellón en zonas diversas
como plaza de Honduras, calle de la actriz Encarna Mañez y la zona ajardinada de Blasco Ibáñez,
que está ocasionando molestias a vecinos en sus viviendas por ruido, que supera claramente los
máximos permitidos en la ordenanza de Valencia, que está saliendo en prensa y que ya ha
provocado quejas de vecinos.

La resolución citada menciona claramente que está prohibido el consumo colectivo o en
grupo de bebidas en la calle o espacios públicos (denominado coloquialmente “botellón).

Aunque la resolución de la Conselleria también indica que los establecimientos de
hostelería y restauración deben cerrar a la 1:00, ¿por qué hay un gran despliegue de la policía
local para controlar este cierre y hay un despliegue completamente insuficiente e ineficaz para el
botellón?
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Una vez se actúe contra el botellón, ¿se ha planteado la posibilidad que dichas personas se
reúnan en grupos en pisos y continúen allí su actividad social con la correspondiente molestia
para los vecinos?

¿Qué soluciones se plantean?

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

Desde la entrada en vigor de la Resolución 17 de agosto de 2020 de la Conselleria de
Sanidad Universal y Salud Pública para la adopción de las medidas establecidas en el
acuerdo del Consejo Interterritorial del Sistema Nacional de Salud, sobre medidas de
prevención frente a laCovid-19, y concretamente en lo concerniente a cierre de discotecas y
bares de copas con y sin actuaciones musicales en directo, se ha notado un incremento del
botellón en zonas diversas como plaza de Honduras, calle de la actriz Encarna Mañez y la
zona ajardinada de Blasco Ibáñez, que está ocasionando molestias a vecinos en sus
viviendas por ruido, que supera claramente los máximos permitidos en la ordenanza de
Valencia, que está saliendo en prensa y que ya ha provocado quejas de vecinos.

La resolución citada menciona claramente que está prohibido el consumo colectivo o
en grupo de bebidas en la calle o espacios públicos (denominado coloquialmente “botellón).

Aunque la resolución de la Conselleria también indica que los establecimientos de
hostelería y restauración deben cerrar a la 1:00, ¿por qué hay un gran despliegue de la
policía local para controlar este cierre y hay un despliegue completamente insuficiente e
ineficaz para el botellón?

Una vez se actúe contra el botellón, ¿se ha planteado la posibilidad que dichas
personas se reúnan en grupos en pisos y continúen allí su actividad social con la
correspondiente molestia para los vecinos?

¿Qué soluciones se plantean?

Respuesta Única:

En relación a la cuestión planteada, la Policía Local, consciente de la problemática
existente, viene realizando diversas intervenciones enmarcadas dentro del plan de actuación
policial que, con carácter permanente, durante el horario nocturno, tiene por objeto mejorar la
seguridad ciudadana y la convivencia, siendo objetivo prioritario la vigilancia en diferentes zonas
de ocio de la ciudad.

Como resultado de las actuaciones practicadas se han levantado actas por diversas
infracciones, como el consumo de alcohol en la vía pública o la contaminación acústica, también
se ha denunciado a establecimientos por incumplir la normativa.
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16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa al
eixample de voreres de carrer Major de Natzaret

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

La Asociación de vecinos de Nazaret Unido, lleva estudiando desde hace tiempo la
reforma de la calle Mayor de Nazaret, concretamente en el ensanchamiento de sus aceras. Dicha
asociación ha presentado escritos y mantenido reuniones con el Ayuntamiento de Valencia, para
tratar este tema.

Debido al escaso ancho de las aceras, en determinados tramos apenas pueden pasar dos
personas al mismo tiempo, presentando un riesgo para los peatones que caminan, ya que se bajan
a la calzada por donde circula el tráfico rodado.

-          ¿En qué situación se encuentra esta obra de reforma?

-          ¿Qué plazos hay para su inicio y ejecución? 

-                   Se solicita acceso al proyecto en formato digital de obra de reforma de la calle
Mayor.

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUDADANOS
AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

El Plan Especial del Área Funcional 10 de Natzaret analiza el barrio en su conjunto y
establece una jerarquización del viario, proponiendo gran parte de la calle Mayor de Natzaret
como eje peatonal. Cuando el Plan Especial sea aprobado, se podrá comenzar su ejecución, que
va mas allá de una ampliación de aceras.

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa a
l'Avinguda d'Eduardo Bosca
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FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Tras hablar con varias asociaciones de la zona de la avenida de Eduardo Bosca, nos han
comentado que se está planteando un proyecto para la futura modificación de la vía. Nos gustaría
saber las siguientes preguntas,

-          ¿Se va a producir alguna modificación en dicha avenida? 

-                   Si se van a modificar los viarios, ¿se han realizado los estudios de movilidad
correspondientes? 

-          ¿Afectará a las líneas de autobús que circulan por dichas avenidas?

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO CIUDADANOS
AL CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM DE 28 DE
SEPTIEMBRE DE 2020

Por parte de la Delegación de Desarrollo y Renovación Urbana se están llevando a cabo
actuaciones de recuperación de espacio público y de humanización en toda la ciudad.
Actualmente no se está trabajando en esta avenida. Se mantendrá informados a los vecinos
cuando llegue el momento. 

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE I INFRAESTRUCTURES DE TRANSPORT PÚBLIC

- ¿Se va a producir alguna modificación en dicha avenida?

Sí, para introducir un carril bici de acuerdo a lo emanado de la última edición de Decidim
VLC.

- Si se van a modificar los viarios, ¿se han realizado los estudios de movilidad
correspondientes?

Siempre se analizan las circunstancias antes de cualquier modificación.

- ¿Afectará a las líneas de autobús que circulan por dichas avenidas?
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No, las líneas que prestan servicio en esa vía lo seguirán haciendo con total normalidad.

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000262-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Ciutadans relativa al
Mercat del Grau

FERNANDO GINER GRIMA - PORTAVEU - GRUP MUNICIPAL
CIUTADANS-PARTIT DE LA CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO POLÍTICO
CIUDADANOS  MARCOS SERNA ESLAVA, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIMO. 

Respecto a las obras de rehabilitación del mercado del Grao nos gustaría saber,

-                   ¿Se van a mantener las fechas aproximadas que nos dieron en anteriores
respuestas? 

-          Si se va a retrasar la entrega de la obra, ¿qué motivo ha dado lugar Nos pueden
indicar los motivos de la última paralización de las obras y una fecha de reanudación?al retraso? 

-          Nos pueden indicar los motivos de la última paralización de las obras y una fecha
de reanudación?

RESPUESTA:

CARLOS GALIANA LLORENS - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ DE COMERÇ

1.- No, no és possible mantindre les dates anteriors de finalització de les obres atés que
actualment les obres es troben paralitzades des de principis d'agost de 2020.

2 i 3.- Els motius de la paralització temporal de les obres instada per l'empresa contractista
han sigut la necessitat de tramitar un projecte modificat que afecta unitats crítiques de les obres
que impedeixen continuar amb estes.

La data aproximada de represa de les obres, després de la presentació del projecte
modificat per la Direcció Facultativa, l'emissió d'informe favorable de Supervisió de Projectes i
l'aprovació del projecte modificat, es preveu per al mes de novembre de 2020 aproximadament.

1.- No, no es posible mantener las fechas anteriores de finalización de las obras dado que
actualmente las obras se encuentran paralizadas desde principios de agosto de 2020.

2 y 3.- Los motivos de la paralización temporal de las obras instada por la empresa
contratista han sido la necesidad de tramitar un proyecto modificado que afecta a unidades
críticas de las obras que impiden continuar con las mismas.
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La fecha aproximada de reanudación de las obras, tras la presentación del proyecto
modificado por la Dirección Facultativa, la emisión de informe favorable de Supervisión de
Proyectos y la aprobación del proyecto modificado, se prevé para el mes de noviembre de 2020
aproximadamente.

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000093-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular relativa al
Plan de desinfección general y baldeo de calles en Marítimo

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE

RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR 

AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Plan de desinfección general y baldeo de calles en Marítimo

La Concejalía de Gestión Sostenible de Residuos Urbanos y Limpieza del Espacio Público
anunciaba el pasado mes de mayo un Plan de desinfección general, con una nueva programación
de limpieza viaria. En el citado Plan se prometía duplicar la frecuencia de paso del servicio de
baldeo de calles de Valencia.

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Cuáles son las líneas generales del Plan de desinfección que se aplica efectivamente
en la actualidad? ¿Cómo se organizan y programan los equipos de baldeo y las tareas de limpieza
viaria en el Distrito Marítimo?

2ª.- ¿Cuál es la frecuencia de paso actual en el baldeo de calles, en cada uno de los barrios
del Distrito Marítimo? Solicitamos desglose por barrios.

3ª.- ¿Y la frecuencia de paso actual en la desinfección de contenedores y papeleras, en cada
uno de los barrios de Marítimo? Solicitamos desglose por barrios.

4ª.- ¿Cuál es la frecuencia de paso en la desinfección de las zonas de juegos infantiles,
mobiliario urbano, bancos de parques y jardines, y zonas deportivas, en cada uno de los barrios
de Marítimo? Solicitamos desglose por barrios.
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5ª.- ¿Se están realizando trabajos de desinfección en los equipamientos municipales
comprendidos dentro del Distrito Marítimo? ¿Con qué frecuencia?

6ª.- ¿Cómo se realizan por cada equipo los trabajos tipo de desinfección? ¿Qué
composición incluye la solución tipo que se aplica en la desinfección?

7ª.- ¿Qué número de equipos municipales de desinfección, y personas operando, están
asignados a la totalidad del Distrito Marítimo, y a cada uno de sus barrios, desde el pasado mes
de mayo hasta la actualidad?

8ª.- ¿Está el Ayuntamiento de Valencia informando a los vecinos y a las asociaciones
vecinales de Marítimo del Plan de desinfección en funcionamiento?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

1ª.- ¿Cuáles son las líneas generales del Plan de desinfección que se aplica
efectivamente en la actualidad? ¿Cómo se organizan y programan los equipos de baldeo y
las tareas de limpieza viaria en el Distrito Marítimo?

La programación se organiza según criterios técnicos en función de la situación sanitaria y
en cumplimiento de las directrices de las autoridades competentes en la materia. Esta
programación es la misma en todos distritos de la ciudad. 

2ª.- ¿Cuál es la frecuencia de paso actual en el baldeo de calles, en cada uno de los
Barrios del Distrito Marítimo? Solicitamos desglose por Barrios.

La frecuencia de baldeo viario es de 14 días.

3ª.- ¿Y la frecuencia de paso actual en la desinfección de contenedores y papeleras, en
cada uno de los barrios de Marítimo? Solicitamos desglose por barrios.

Desde el 9 de septiembre se ha aumentado de 40 a 74 equipos de operarios manuales (para
toda la ciudad), dotados de carretilla y mochila para desinfectar contenedores de todas las
fracciones de residuos (incluidos los de ropa y vidrio); así como papeleras, bancos, barandillas y
otro mobiliario urbano. Con esta dotación, la frecuencia de paso para cada calle y mobiliario
urbano desinfectado es de tres veces a la semana.

 4ª.- ¿Cuál es la frecuencia de paso en la desinfección de las zonas de juegos infantiles,
mobiliario urbano, bancos de parques y jardines, y zonas deportivas, en cada uno de los
Barrios de Marítimo? Solicitamos desglose por barrios.

Desde finales de julio hasta el 10 de septiembre, la frecuencia de la desinfección de juegos
infantiles fue diaria. A partir del 11 de septiembre, fecha en la que se fue decretado su cierre
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temporal, como medida de seguridad y protección sanitaria de la población infantil dada la
situación epidemiológica presente, no se realiza desinfección dado que no está permitido el uso
de estos elementos de juego.

Respecto al mobiliario urbano (bancos, barandillas, contenedores y papeleras), ha sido
contestado en la pregunta número 3.

5ª.- ¿Se están realizando trabajos de desinfección en los equipamientos municipales
comprendidos dentro del Distrito Marítimo? ¿Con qué frecuencia?

Contesta cada delegación correspondiente (gestión de recursos, deportes..)

6ª.- ¿Cómo se realizan por cada equipo los trabajos tipo de desinfección? ¿Qué
composición incluye la solución tipo que se aplica en la desinfección?

Se realizan tres tareas diferentes de desinfección:

1) Operarios/as manuales con carretilla y mochila nebulizadora manual. Los trabajos se
realizan con personal equipado con sus correspondientes Equipos de Protección Individual (EPI)
y con dosificador tipo mochila nebulizadora. La composición de la solución que se aplica en la
desinfección es agua y lejía con una concentración 50:1.

2) Baldeo de agua a presión desde camión cuba y un operario guiando el chorro de agua
con lejía, en este caso en menor concentración (2 por mil).

3) Lavado exterior de los contenedores y su entorno más inmediato desde furgoneta con
grupo autónomo hidro-presor y cisterna de 1,5 m³, también con agua y lejía al 2 por mil.

7ª.- ¿Qué número de equipos municipales de desinfección, y personas operando, están
asignados a la totalidad del Distrito Marítimo, y a cada uno de sus barrios, desde el pasado
mes de mayo hasta la actualidad?

Los equipos de desinfección suman un total en los barrios del Distrito Marítimo de
Valencia de 26 personas distribuidas de la manera siguiente: 12 operarios/a con mochilas, 2 de
ellas con equipo de presión de agua, y 12 operarios/as (6 de ellos conductores) con
camiones-cisterna. Estos equipos se distribuyen de manera uniforme y proporcional a la zona de
cada barrio según su extensión y número de habitantes.

8ª.- ¿Está el Ayuntamiento de Valencia informando a los vecinos y a las asociaciones
vecinales de Marítimo del Plan de desinfección en funcionamiento?

El Ayuntamiento ha informado en varias ocasiones a la población mediante
comunicaciones a los medios de comunicación del Plan de desinfección en funcionamiento.
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20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000093-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular relativa a la
revisión del PAI del Camino Hondo del Grao

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE

RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR 

AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Revisión del PAI del Camino Hondo del Grao

La Junta de Gobierno Local aprobó el pasado 2 de abril la reparcelación del Programa de
Actuación Integrada (PAI) del Camino Hondo del Grao, contiguo al futuro PAI del Grao,
reactivando así la urbanización de este sector, paralizado desde que su agente urbanizador entrara
en concurso de acreedores.

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Ha notificado y publicado ya el Ayuntamiento el citado acuerdo? En caso afirmativo,
¿cuándo? De no ser así, ¿cuándo se tiene pensado hacerlo? ¿Cuál es el plazo de ejecución de
estas obras? ¿Y el importe de las mismas? ¿Incluyen la descontaminación de los terrenos?
¿Cuándo se espera que esté concluida la urbanización de este sector? Indíquese el número de
expediente.

2ª.- ¿A qué razones concretas, desde el punto de vista urbanístico, obedecen las
modificaciones realizadas sobre la versión anterior y, en particular, la rebaja de alturas y la
adopción de la tipología de edificación en bloque abierto? ¿De qué manera se garantizará la
transición con el futuro PAI del Grao? ¿Cómo se evitará crear un “efecto muralla” con las
cercanas Naves de Joan Verdeguer?

3ª.- ¿Cómo se ha reordenado la distribución de los espacios libres públicos y privados? ¿Se
mantiene la edificabilidad prevista en la versión anterior? ¿Qué superficie se destina a dotaciones
públicas? ¿Y a zonas verdes? ¿Qué porcentaje de los pisos se reserva para vivienda de protección
pública? Interesamos comparativa en relación con el reparto del suelo entre ambas versiones del
PAI.

 

RESPUESTA:
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SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM 

El plazo de Ejecución de Obras es de 24 meses desde su inicio y el acta de comprobación
del replanteo es de fecha 3 de julio de 2020.

Las Cargas de Urbanización ascienden a 3.962.069 € sin IVA

El Coste Total de la Actuación es de 10.343.753, 85 €

La descontaminación de los terrenos se ha efectuado. 

El Agente Urbanizador de Camino Hondo del Grao es la AIU “Camino Hondo del Grao”,
el PAI tuvo muchas dificultades para su ejecución pues además de las cargas ordinarias, se
comprometió a asumir a su costa sin repercutir en el resto de propietarios la rehabilitación de dos
de las naves existentes en el ámbito por un importe de más de 7 millones de euros.

Ante la fuerte crisis económica y ante la incapacidad del urbanizador de hacer frente al
pago en metálico de la citada cantidad con la finalidad de viabilizar su ejecución se suscribió una
adenda al Convenio en la que se aceptaba la sustitución del deber de rehabilitar, por la
adjudicación al Ayuntamiento de una parcela urbanizada, de titularidad íntegramente municipal y
destinada a uso residencial afecta a Viviendas de Protección Pública, realizando a su cargo las
modificaciones de planeamiento y gestión que fueran necesarias para hacer posible la actuación
con la finalidad de volver a una tipología edificatoria de menor altura con unas posibilidades de
promoción más acordes al momento económico actual, más sostenible y con una evidente mejora
para la calidad ambiental.

Se trataba de ordenar el Sector de una forma más semejante a la ordenación típica del área
en que se ubica. La propuesta es una ordenación lógica, coherente y de continuidad con el
modelo de ordenación del barrio adyacente, el conocido como “PAU de la Avenida de Francia”.

El planeamiento vigente puede consultarse en la web del Ayuntamiento, así como el
proyecto de reparcelación. La edificabilidad no ha variado.

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000093-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular relativa a
botellones ilegals a la Plaça Honduras

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE
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RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR 

AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Botellones ilegales en la Plaza Honduras

Con base al asunto referenciado, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Qué medidas está implantando el equipo de gobierno municipal para que cese la
realización de fiestas y de botellones ilegales que tienen lugar de forma continua cada fin de
semana en la Plaza Honduras, en el Distrito Marítimo?

2ª.- ¿Cuántas identificaciones ha realizado la Policía Local de Valencia en  los meses de
agosto y septiembre? ¿Qué número de sanciones han sido impuestas a los asistentes a los
botellones referidos por no llevar mascarilla?

3ª.- ¿Cuántos dispositivos ha puesto en funcionamiento la Policía Local durante los meses
de agosto y septiembre para frenar los botellones en dicho enclave?

4ª.- ¿Cuántas denuncias y quejas vecinales han registrado el Ayuntamiento de Valencia y
la Policía Local de Valencia durante los citados meses?

5ª.- ¿Tiene intención el equipo de gobierno municipal de declarar esta zona como “Zona
Acústicamente Saturada” (ZAS), tal y como reclaman los vecinos?

6ª.- ¿Tiene el equipo de gobierno municipal previsto reunirse con los vecinos y con las
asociaciones vecinales del cercano barrio de San José para abordar la problemática existente, así
como para tomar medidas de carácter efectivo?

RESPUESTA:

AARON CANO MONTANER - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA DE
PROTECCIÓ CIUTADANA

1 - ¿Qué medidas está implantando el equipo de gobierno municipal para que cese la
realización de fiestas y de botellones ilegales que tienen lugar de forma continua cada fin de
semana en la Plaza Honduras, en el Distrito Marítimo?

2 - ¿Cuántas identificaciones ha realizado la PLV en los meses de agosto y
septiembre? ¿qué número de sanciones han sido impuestas a los asistentes a los botellones
referidos por no llevar mascarilla?

3 -¿Cuántos dispositivos ha puesto en funcionamiento la Policía Local durante los
meses de agosto y septiembre para frenar los botellones en dicho enclave?
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4 -¿Cuántas denuncias y quejas vecinales han registrado el Ayuntamiento de València
y PLV durante los citados meses?

5 - ¿Tiene intención el equipo de gobierno municipal de declarar esta zona como
“Zona Acústicamente Saturada” (ZAS), tal y como reclaman los vecinos?

6 - ¿Tiene el equipo de gobierno municipal previsto reunirse con los vecinos y con las
asociaciones vecinales del cercano barrio de San José para abordar la problemática
existente, así como para tomar medidas de carácter efectivo?

 

Respuesta única:

  En relación a la cuestión planteada, la Policía Local, consciente de la problemática
existente en la citada zona, viene realizando diversas intervenciones enmarcadas dentro del plan
de actuación policial que, con carácter permanente, durante el horario nocturno, tiene por objeto
mejorar la seguridad ciudadana y la convivencia, siendo objetivo prioritario la vigilancia en
diferentes zonas de ocio de la ciudad, entre las que se encuentra la Plaza de Honduras y su
entorno. Así, en el espacio indicado, se establece una supervisión constante de carácter diario con
refuerzo de jueves a sábado y vísperas de festivos.

  Como resultado de las actuaciones practicadas se han levantado actas por diversas
infracciones como el consumo de alcohol en la vía pública o la contaminación acústica, también
se ha denunciado a establecimientos por incumplir la normativa. La Policía Local es sensible a
esta situación y trabaja para dar respuesta a la preocupación del vecindario.

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000093-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular relativa a
Remodelació de la Avinguda del Port

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE

RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR 

AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Remodelación de la Avenida del Puerto 

Con base al asunto referenciado, se formulan las siguientes

PREGUNTAS
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  1ª.- ¿Dispone la Delegación de Movilidad Sostenible de informes técnicos sobre la
afectación de la futura remodelación de la Avenida del Puerto en la movilidad de la zona? De ser
así, interesamos se nos facilite copia de los mismos.

2ª.- ¿Ha entregado ya la Delegación de Movilidad Sostenible la planta viaria de la
remodelación provisional de la Avenida del Puerto a Desarrollo Urbano? En caso afirmativo, ¿en
qué fecha? De no ser así, ¿cuándo espera hacerlo?

3ª.- ¿Se han licitado ya las citadas obras? ¿Cuándo se espera que tengan comienzo? ¿Cuál
será su periodo de ejecución? ¿Y el precio base de licitación? ¿Se piensa convocar un concurso
para la redacción del proyecto definitivo?

4ª.- ¿Ha informado debidamente el equipo de gobierno municipal de esta actuación
provisional a los vecinos y a las asociaciones vecinales de la zona? En su caso, ¿cuántos
encuentros han mantenido a tal efecto? ¿En qué fecha(s)?

 

 

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM DE 28 DE
SEPTIEMBRE DE 2020

La Delegación de Desarrollo y Renovación Urbana no ha recibido la Planta Viaria, por lo
que no se ha definido el proyecto todavia.

RESPUESTA:

GIUSEPPE GREZZI - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ DE MOBILITAT
SOSTENIBLE I INFRAESTRUCTURES DE TRANSPORT PÚBLIC

1ª.- ¿Dispone la Delegación de Movilidad Sostenible de informes técnicos sobre la
afectación de la futura remodelación de la Avenida del Puerto en la movilidad de la zona? 

 De ser así, interesamos se nos facilite copia de los mismos. 

2ª.- ¿Ha entregado ya la Delegación de Movilidad Sostenible la planta viaria de la
remodelación provisional de la Avenida del Puerto a Desarrollo Urbano? En caso
afirmativo, ¿en qué fecha? De no ser así, ¿cuándo espera hacerlo?

Resposta 1 i 2. El tècnics de servei de Mobilitat estàn fent un tasca encomiable en pro de
millorar la nostra ciutat i la qualitat de vida de la ciutadania. Moltes vegades amb mitjans
materials i humans per baix de les necesitats óptimes, però no obstant estes limitacions
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s'impulsen iniciatives i mesures tan importants, com es pot comprovar per l'èxit de les actuacions
dut a terme en en estos 5 anys de gestió. S'atenen també totes les peticions dels servei
d'elaboració d'informes així com la realització de plantes viaries, competència del servei de
mobilitat entre altres, per a que es duguen a terme les actuacions urbanístiques. En el cas pel qual
vostés pregunten, s'està a l'espera que es concrete la petició amb tots els detalls per a els tècnics
de Mobilitat puguen treballar com sempre fan.

3ª.- ¿Se han licitado ya las citadas obras? ¿Cuándo se espera que tengan comienzo?
¿Cuál será su periodo de ejecución? ¿Y el precio base de licitación? ¿Se piensa convocar un
concurso para la redacción del proyecto definitivo?

No es competencia del Servicio de Mobilitat. Debería responder Urbanismo.

4ª.- ¿Ha informado debidamente el equipo de gobierno municipal de esta actuación
provisional a los vecinos y a las asociaciones vecinales de la zona? En su caso, ¿cuántos
encuentros han mantenido a tal efecto? ¿En qué fecha(s)?

No es competencia del Servicio de Mobilitat. Debería responder Urbanismo.

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000093-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular relativa a
rehabilitació del Mercato del Grau

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE

RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR 

AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Rehabilitación del Mercado del Grao

Con base al asunto referenciado, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- A la vista de los constantes retrasos sobre el calendario de obras inicial, ¿tiene
conocimiento el equipo de gobierno de cuándo estará redactado el nuevo proyecto para poder
reanudar las citadas obras de rehabilitación? ¿Cuándo se espera que finalicen estos trabajos?
¿Cuál será el coste final de los mismos?

2ª.- ¿Ha realizado ya el Ayuntamiento de Valencia el estudio sobre el entorno del Mercado
del Grao para decidir qué tipo de actividades tendrán cabida en dicho enclave urbano, así como
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para la distribución de los puestos, tal y como se comprometió a realizar el Concejal Delegado de
Comercio, Carlos Galiana?

RESPUESTA:

CARLOS GALIANA LLORENS - REGIDOR-DELEGAT - DELEGACIÓ DE COMERÇ

1.- La data aproximada de lliurament del projecte modificat per la Direcció Facultativa serà
al llarg de la setmana del 28 de setembre.

La represa de les obres, després de la presentació del projecte modificat per la Direcció
Facultativa, l'emissió d'informe favorable de Supervisió de Projectes i l'aprovació del projecte
modificat, es preveu per al mes de novembre de 2020.

Els treballs finalitzaran aproximadament el mes de març de 2021, si no succeeixen altres
circumstàncies no previstes que ho impedisquen.

El cost de les obres recollides en el projecte modificat ascendirà aproximadament a
625.262,00 €, i en cost final de les obres a 2.651.429,00 €.

2.- Mitjançant Resolució del Regidor Delegat de Comerç GO-2322, de 29 de juny de 2020,
s'ha aprovat adjudicar el contracte menor per a la redacció de l'estudi de viabilitat comercial del
mercat del Grau, a l'Oficina Pateco del Consell Cambres Comerç de la Comunitat Valenciana,
amb CIF Q9650026I, segons pressupost de data 15 de juny   de 2020, per import de 9.377,50€,
IVA inclòs per un termini de 4 mesos, des de la notificació de l'adjudicació del contracte. Este
estudi de viabilitat encara no ha sigut presentat per la contractista, estant en termini per al seu
lliurament.

1.- La fecha aproximada de entrega del proyecto modificado por la Dirección Facultativa
será a lo largo de la semana del 28 de septiembre.

La reanudación de las obras, tras la presentación del proyecto modificado por la Dirección
Facultativa, la emisión de informe favorable de Supervisión de Proyectos y la aprobación del
proyecto modificado, se prevé para el mes de noviembre de 2020.

Los trabajos finalizarán aproximadamente en el mes de marzo de 2021, si no suceden otras
circunstancias no previstas que lo impidan.

El coste de las obras recogidas en el proyecto modificado ascenderá aproximadamente a
625.262,00 €, y en coste final de las obras a 2.651.429,00 €. 

2.- Mediante Resolución del Concejal Delegado de Comercio GO-2322, de 29 de junio de
2020, se ha aprobado adjudicar el contrato menor para la redacción del estudio de viabilidad
comercial del mercado del Grao, a la Oficina Pateco del Consejo Cámaras Comercio de la
Comunidad Valenciana, con CIFQ9650026I, según presupuesto de fecha 15 de junio de 2020,
por importe de 9.377,50€, IVA incluido por un plazo de 4 meses, desde la notificación de la



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 /

lw
m

 i
7
o
O

 Y
JU

U
 P

F9
1
 G

b
g
k 

rI
3
t 

yL
4
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECCIO ADJUNTA CAP SERVICI - JUNTA MUNICIPAL
MARITIM

MARIA TERESA HERNANDEZ BRIONES 17/11/2020 ACCVCA-120 2495705352444836476

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 28 DE SETEMBRE DE 2020 65

adjudicación del contrato. Dicho estudio de viabilidad aún no ha sido presentado por la
contratista, estando en plazo para su entrega.

 

 

 

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000093-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular relativa a
rehabilitació de los "Tinglados" 4 i 5

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE

RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR 

AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Rehabilitación de los Tinglados 4 y 5

Con base al asunto referenciado, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Cuándo se espera que finalicen las citadas obras?

2ª.- ¿Cuál es el coste de las mismas?

3ª.- ¿Cuál será el uso de los tinglados 4 y 5, una vez rehabilitados?

 

 

 

 

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA
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REPSUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTIRTO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

1.- El pasado 23 de septiembre se firmaron las Actas de Recepción de las obras de
Rehabilitación (1º Fase) de los Tinglados 4 y 5.

2.- Las obras de Rehabilitación (1ª Fase) del Tinglado 4 se adjudicaron por un presupuesto
de 1.133.124,02€.

Las obras de Rehabilitación (1ª Fase) del Tinglado 5 se adjudicaron por un presupuesto de
1.025.783,19€.

3.- En ambos Tinglados, en esta primera fase se han ejecutado los trabajos necesarios para
preservar su seguridad y estabilidad, quedando pendiente otra fase de habilitación de los mismos,
que será la que recupere totalmente la imagen original de estos edificios de alto valor
patriomonial y la que defina sus futuros usos.

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000093-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular relativa a
Pavelló Municipal del Cabanyal-Canyamelar

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE

RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR 

AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Pabellón Municipal del Cabanyal-Canyamelar 

Durante el Estado de Alarma, se acondicionó el Pabellón Municipal del Cabanyal -
Canyamelar para que las personas sin hogar de la ciudad tuvieran un es-pacio donde asearse y
donde guarecerse de las inclemencias meteorológicas.

En la actualidad, algunas de estas personas se encuentran por el día en el par-que próximo
sin cumplir las más mínimas medidas de seguridad ante la pandemia que estamos sufriendo. Y
por la noche son numerosas las peleas entre ellos

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes

PREGUNTAS
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1ª.- ¿Cuándo tiene previsto el equipo de gobierno municipal reabrir el Pabellón Municipal
del Cabanyal-Canyamelar para los vecinos del barrio?

2ª.- ¿Qué medidas ha adoptado el Gobierno municipal para la reapertura segura y con las
debidas garantías del citado polideportivo?

3ª.- ¿Qué medidas sociales tiene pensado llevar a cabo el equipo de gobierno municipal
para sacar de la calle a este colectivo de una vez por todas?

RESPUESTA:

MARIA PILAR BERNABE GARCIA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ
D'ESPORTS

CONTESTACIÓN A LAS PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE
LA PORTAVOZ MARI CARMEN SÁNCHEZ Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE
RÓDENAS EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR:

1ª.- ¿Cuándo tiene previsto el equipo de gobierno municipal reabrir el Pabellón
Municipal del Cabanyal-Canyamelar para los vecinos del barrio?

 El Pabellón fue abierto el lunes 22 de junio de 2020.

 2ª.- ¿Qué medidas ha adoptado el Gobierno municipal para la reapertura segura y
con las debidas garantías del citado polideportivo?

  El Pabellón se abierto con la aplicación de un protocolo de acceso y normas de uso
adaptado a las nuevas exigencias Covid-19. Este protocolo está recogido en la web de la FDM.

  3ª.- ¿Qué medidas sociales tiene pensado llevar a cabo el equipo de gobierno
municipal para sacar de la calle a este colectivo de una vez por todas?.

Esta pregunta no es de nuestra competencia.

RESPUESTA:

ISABEL LOZANO LAZARO - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
SERVICIS SOCIALS

En relació amb les preguntes presentades conjuntament per la portaveu Mari Carmen
Sánchez i el vocal Fernando Argente Ródenas en el seu nom i en el del Grup Municipal Popular,
al Consell de Districte del Marítim a celebrar en sessió de 28 de setembre de 2020, amb
l’Assumpte “Pabellón Municipal del Cabanyal-Canyamelar”, s’aporten les següents respostes:  
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3.- Quines mesures socials té pensat dur a terme l'equip de govern municipal per a
traure del carrer a aquest col·lectiu d'una vegada per sempre?

En l’argument inicial de la pregunta esmenta a les “persones sin hogar de la ciudad” pel
que cal entendre que “este colectivo” fa referencia a eixe, el qual es defineix precisament per
trobar-se en situació de “sin techo” o “sin hogar”. El CAST (centre d’atenció a les persones “sin
techo” del Servei de Benestar Social i Integració) fa les atencions i el seguiment a eixe segment
composat per persones que es troben en eixa situació per casuístiques i situacions molt diverses
que (entre altres) inclouen addiccions o malalties mentals. Unes situacions i col·lectius que, per
altra banda, no són ni molt menys exclusius de la nostra ciutat, trobant-se en qualsevol del nostre
entorn. Per això, una mesura com l’afirmada (“sacar de la calle a este colectivo de una vez por
todas”) no contempla la complexitat d’eixes realitats.

Altra qüestió són les alteracions de les ordenances o accions il·legals que se’ls puguen
atribuir a determinades persones concretes d’eixe col·lectiu o altre, les quals no són competència
d’uns serveis socials.

26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000093-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular relativa al
Carril bici del Paseig Marítim

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ MARI
CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO ARGENTE

RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL POPULAR 

AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Carril bici del Paseo Marítimo

El pasado mes de mayo de 2020 el Ayuntamiento de Valencia sacó a licitación, por
240.000 euros, la remodelación del vial ciclista de 1,5 kilómetros de longitud que discurre en
paralelo a las Playas del Cabanyal y de la Malvarrosa. Este proyecto surge de los presupuestos
participativos “Decidim VLC” de 2018.

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Se han adjudicado ya las obras del carril bici del Paseo Marítimo?

2ª.- ¿Cuándo tendrán comienzo estos trabajos?
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3ª.- ¿Cuál será el periodo de ejecución de los mismos?

RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

1.- Si, ya se han adjudicado las obras.

2.- Las obras dieron comienzo el lunes 28 de septiembre.

3.- El plazo de ejecución es de dos meses.

27 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000093-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta al Consell del Districte Marítim el Grup Municipal Popular relativa a
voreres accesibles per a persones amb mobilitat reduïda

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU SUPLENT 1º - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTAS QUE PRESENTAN CONJUNTAMENTE LA PORTAVOZ

MARI CARMEN SÁNCHEZ, CON DNI 19.841.107-L, Y EL VOCAL FERNANDO
ARGENTE RÓDENAS, CON DNI 20.379.032-C, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL

GRUPO MUNICIPAL POPULAR 

AL CONSEJO DE DISTRITO DE MARÍTIMO

Asunto: Aceras accesibles para personas con movilidad reducida

Todavía quedan muchas aceras que presentan un gran desnivel a la altura de los pasos de
peatones, suponiendo un peligro para las personas que circulan en silla de ruedas o poseen
movilidad reducida y tienen que ir acompañados de alguien, y, por ende, reduciendo su
autonomía personal a la hora de desplazarse

Con base a lo anterior, se formulan la siguiente

PREGUNTA

1ª.- ¿Qué inversión ha destinado el Ayuntamiento de Valencia en los pasados cinco años
para hacer accesibles las aceras del Distrito Marítimo? Interesamos desglose detallado por barrios
del Distrito Marítimo y por año de ejecución.
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RESPUESTA:

SANDRA GOMEZ LOPEZ - PRIMERA TINENTA D'ALCALDE I VICEALCALDESSA
- ALCALDIA

RESPUESTA A LAS PREGUNTAS REALIZADAS POR EL GRUPO POPULAR AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE MARÍTIM

Pueden consultar toda la información en la documentación que recibe su grupo político
periodicamente sobre la ejecución de las inversiones.

28 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

En primer lloc intervé Jorge Pastor Montesinos, representant de l'entitat Associació Pro
Enteniment Cultural Circ València, explicant que, des de l'any 2014, l'associació treballa en el
barri del Cabanyal-Canyamelar, disposant d'un local al carrer Sant Pere fins a l'any 2019. En
aquest local treballava amb una mitjana de 50 usuaris entre xiquets i xiquetes i joves, la majoria
de la mal anomenada zona zero, amb problemes d'inclusió per la seua situació precària de falta de
treball i altre. També realitzen un altre tipus d'activitats per al veïnat. Però el treball principal és
la intervenció esmentada a través del projecte del Circ Social.

Des de llavors estan sol·licitant per diferents procediments com Edusi, Vacabanyal, grups
de treball, pressupostos participatius, etc, un centre cívic que s'ha anat ajornant i, avui dia, no hi
ha centre cívic en el Cabanyal.

Vol saber quin és el motiu pel qual encara es retarda aquest assumpte malgrat les seues
propostes, en solitari i en col·laboració amb altres entitats que també es dediquen a treballar amb
la infància. No se'ls dóna suport perquè no se'ls dota d'espai.

S'adjunta l'instància presentada.
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##ANEXO-1745703##
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Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
Firma automatizada de Justificante de Instancia VICESECRETARIA GENERAL DE LA

ADMINISTRACION MUNICIPAL
18/09/2020 ACCVCA-120 2328337964458001238

DADES SOL·LICITANT

Tipus d'identificació

CIF

Número

G98333503

Tipus de persona

Entitat

ARTE PRO ENTENDIMIENTO CULT CIRCO VALEN

DADES REPRESENTANT

Tipus d'identificació

NIF

Número

29178064B

Tipus de persona

Nom

JORGE

Cognom 1

PASTOR

Cognom 2

MONTESINOS

Mode de representació mitjançant segell electrònic d'entitat o certificat de representant.

DADES DE CONTACTE

Llengua

Valencià

Telèfon

622445155

Mòbil

622445155

Fax

 

Correu electrònic

apeccv@gmail.com

DADES A L'EFECTE DE NOTIFICACIÓ

País

ESPAÑA

Província

VALENCIA

Municipi

VALENCIA

Adreça

CALLE LOS ÁNGELES

Número

70

Bis

 

Bloc

 

Escala

 

Planta

 

Porta

 

KM

 

Codi Postal

46011

EXPOSA

AUTORITZE com a mitjà de notificació preferent la notificació electrònica.

Persona jurídicaPersona jurídica
Persona física

Persona jurídicaPersona jurídica
Persona física

Sol.licituts no catalogades

NC.NC.10

REGISTRE D'ENTRADA
REGISTRO DE ENTRADA

https://sede.valencia.es

Data efectiva de registre: 18/09/2020 13:56:08
Data presentació: 18/09/2020 13:56:08

Num. Registre: I 00118 2020 00104842
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Firma automatizada de Justificante de Instancia VICESECRETARIA GENERAL DE LA

ADMINISTRACION MUNICIPAL
18/09/2020 ACCVCA-120 2328337964458001238

Ante la próxima sessió del Consell del Districte Marítim que se celebrarà el pròxim 28 de setembre, a les 19.00
horas.

SOL·LICITA

Formulamos el siguiente enunciado, pregunta y exposición:
Si no son capaces de dar solución a uno de los verdaderos y urgentes casos que mantienen el barrio en una
situación muy injusta de degradación, comparada con otros distritos y ciudades. Como son las ruinas de propiedad
municipal, que conllevan insalubridad, peligro publico, y abandono del barrio del Cabanyal en su zona mas
afectada. (adjuntamos ejemplos, con imágenes de propiedades municipales) 
¿Por qué no facilitan acuerdos de cesión con entidades que están dispuestas a su acondicionamiento para finas
sociales sin animo de lucro como la nuestra? 
Ya hemos planteado varias opciones, desde el año 2016 y siempre escusadas con razones insustanciales
comparadas con la urgencia y necesidades del barrio, propuestas apoyadas en todos los casos por otras entidades
tanto publicas como privadas, que respaldaron y respaldan la propuesta de cesión y nuestra entidad con el trabajo
realizado en el barrio desde el año 2014. La ultima propuesta sin respuesta hasta el momento de le plateo a la Sra
Concejala Delegada de Patrimonio Municipal ISABEL LOZANO LÁZARO.
En este momento nos encontramos en una situación en la cual y a causa de la gentrificación, provocada en parte,
por la anticipación a la por supuesto, necesaria reurbanizacion de la calles, pero no a la también urgente
intervención sobre todas las propiedades municipales que la hubieran podido y aun pueden atenuarla. Y así evitar
la creciente huida de entidades sociales y población residente, y resistente en los malos tiempos del pasado,
ofreciendo alquileres o espacios accesibles.
Iniciativas sociales como la nuestra a las que nos toca elegir entre dedicar sus fondos económicos a pagar
alquileres muy altos, o trabajar por el progreso social de forma accesible.
Repetimos la pregunta:
¿Por qué no facilitan acuerdos de cesión, con entidades como la nuestra que están dispuestas a correr con los
gastos de su acondicionamiento? 
De espacios públicos abandonados hace muchos años que servirían para llevar adelante nuestros fines sociales,
colaborando así a la mejora ciudadana del barrio. Tarea realizada y demostrada con los años de trabajo sin animo
de lucro y los respaldos recibidos por otras entidades locales representativas.

PROTECCIÓ DE DADES PERSONALS: Les dades que heu facilitat en este formulari seran tractades per l'Ajuntament de València, en qualitat de 

responsable, per a la finalitat indicada en esta documentació i, sobre la base del que disposa el Reglament general de protecció de dades (UE) 

2016/679. Podeu exercitar els drets d'accés, rectificació, supressió i altres contemplats en el reglament esmentat, conforme s'explica en la informació 

adicional de protecció de dades que podeu consultar en el següent enllaç: http://www.valencia.es/val/politica-privacitat

 He llegit i accepte la informació addicional sobre protecció de dades.

Firmat per: Validesa:

JORGE PASTOR MONTESINOS Des de:28/10/2019 14:09:23   Fins al:28/10/2021 14:09:23

Documents que s'adjunten a la sol·licitud:

Document E-signa Firmat pel ciutadà Id.: B29B363301C7FBFD7D40BC614FAA82B004198755

ejemplos propiedades publicas municipales en el barrio de... ejemplos p publica.pdf

Id.: B7CA78CE1F3FE8C82E7B3DD8AF5179CFF31456D4

Pl. de l'Ajuntament, 1 - 46002 Valencia - Telf.:963525478 www.valencia.es
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A continuació pren la paraula José Tárrega, en representació de la Plataforma Penyaroja.
En primer lloc agraeix a Gloria Tello l'interès demostrat per l'exposició de Confinats. Agraeix
també a Mila, animadora soci cultural de la Junta del Marítim, el seu treball. I a Ciutadans,
Chema i Marcos, que han presentat una pregunta sobre el tema del nou edifici d'Hisenda. El tema
que li porta avui és la llicència del nou edifici d'Hisenda que s'instal·larà als carrers Amadeo
Roca, Tres d'Abril, Luis García Berlanga i Vicente Raga. Aquest edifici té una sèrie de
problemes no contemplats per Urbanisme de tipus circulatori i de transport públic. L'edifici té
dues eixides bidireccionals que donen al carrer Tres d'Abril i Amadeo Roca. Aquestes eixides
bidireccionals en carrers d'un únic sentit coincideixen a més, en un dels casos, amb un dels molls
de càrrega del Centre Comercial Acqua. Consideren que es produirà un caos circulatori en el
barri quan es pose en marxa l'edifici perquè, evidentment, no està fet per a suportar el trànsit que
es generarà a conseqüència d'aquesta posada en marxa. El projecte es planteja per a una plantilla
de 1594 persones treballadores però no ha tingut en compte el nombre de visitants que hi haurà
en el complex. Per això no s'han previst aparcaments suficients per als visitants del complex. I
tampoc cobreix els de les persones que treballaran en ell. En un barri amb molts problemes per a
aparcar, això suposarà una sobrecàrrega brutal. A més el barri està pràcticament aïllat de l'EMT,
no hi ha parades. Es té perquè la situació ideal perquè es produïsca un caos circulatori, un caos en
la presència de visitants.

Sol·liciten que, abans que es duga a terme i es concedisca la llicència al nou edifici, es
prenguen una sèrie de mesures pal·liatives urgents. El primer és que ha de constar informe de
Mobilitat, que no existeix en el procediment de llicència, extrem aquest que els sorprèn molt.

Proposen l'ampliació de la xarxa de l'EMT perquè arribe al barri, que s'establisquen noves
parades, que s'augmente en, almenys, 100 aparcaments gratuïts els existents i que l'edifici
d'Hisenda, en el qual estan previstos els tres aparcaments per al personal, es destine, almenys un
d'ells, al públic perquè, en un altre cas, no tindran on aparcar.

Igualment, considera que des de l'Ajuntament s'ha d'impulsar que es pose en marxa la línia
2 del metre amb parada a la Ciutat de les Arts i Les Ciències.

Espera dels vocals que es done trasllat a les regidories del govern i que se solucione abans
de l'obtenció de la llicència.

Finalment, reafirmen el seu compromís contra la requalificació, el seu compromís de salvar
el patrimoni històric de Cross.

El representant de l'entitat Otras Kulturas, Albert Brandy,  formula les preguntes que es
transcriuen a continuació.

"Colegio Enrique Terrasa.

El colegio Enrique Terrasa en la Avenida del Mediterráneo pone los altavoces hacia las
casas y los avisos los da por los altavoces del patio, siendo más potente el sonido a 500 metros
que en el propio colegio.
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Es necesario que se haga una instalación de megafonía interior o al menos que los
altavoces del patio estén orientados al suelo.

Todos los años hacemos la misma queja. Se corrige unos días pero, como quien usa la
telefonía la pone a tope, se ve que debe molestar en las aulas y, según dice el vecindario, con
escobas desde dentro los vuelven a reorientar.

Esto se solucionaría si se pusiera un control automático de volumen para que las emisiones
de ruidos no superen la ley de ruidos de la Comunidad Valenciana. Recordando que el
Ayuntamiento es responsable civil pero quien no soluciona esto es responsable penal como
persona.

Por otra parte, es frecuente ver al personal del colegio y a veces de los autobuses fumando
en la puerta sin respetar las distancias de seguridad que pone la ley antitabaco y las disposiciones
del COVID.

Por último sobre ese colegio, aunque no se refiere a educación, es necesario que se revise
la adscripción de colegios electorales al Padrón porque, teniendo dos colegios electorales en un
radio de cien metros, en mi calle, por ejemplo, tenemos que ir a más de un kilómetro de distancia
a votar. 

Intersección Eugenia Viñes con Pescadores.

La intersección de la calle Eugenia Viñes con la travesía de Pescadores es sumamente
peligrosa, siendo frecuentes los frenazos de tranvías y autobuses cuando los vehículos entran por
esa calle ya que no tienen visibilidad suficiente. El problema se solucionaría en parte instalando
un espejo en esa esquina para poder ver si viene el tranvía o el bus.

Por otra parte, la siguiente calle hacia el sur, Illes Columbretes, es de doble dirección en el
tramo entre Eugenia Viñes y Plaza Hombres del Mar, siendo de dirección única hacia el este en
el tramo entre Eugenia Viñes y Pavía. Así como también el tramo de esa calle que discurre desde
Hombres del Mar hacia el oeste, no estando ese tramo asfaltado. Sería deseable, por la frecuencia
de accidentes en ese pequeño tramo de calle, especialmente en verano por la noche, que se
pusiese en una única dirección hacia el este.

Asimismo la calle Felipe Peñarocha, en la actualidad considerada como un descampado
por la falta de asfalto, pero localizable desde la cartografía urbana entre la calle Bloque
Portuarios y la antigua vía del trenet hacia la Plaza Hombres del Mar, está totalmente llena de
agujeros que, cuando llueve o juegan con esa fuente que han puesto ahora en la esquina del
Bloque de Portuarios que iba a haber sido provisional durante el confinamiento pero que allí se
ha quedado, se llenan de agua esos baches tardando entre una y dos semanas en secar. Esos
charcos piscinas son focos de atracción para los mosquitos que los usan para criar. Habiendo
riesgos de nuevas pandemias causadas por zoonosis de los mosquitos como vectores de
transmisión, se hace necesario el mejor tratamiento preventivo que es quitarles el agua disponible
a los mosquitos por eso solicito que, ya que la zona está pendiente de remodelación integral y el
asfaltado no procede, que se esparza por esa zona runa de obra reciclada o grava y luego se
nivele para evitar esa plaga, aparte que los coches puedan circular mejor.
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También sería conveniente echar gravilla en el jardín de la Plaza Hombres del Mar pues
también se inunda. En su momento se puso gravilla pero lleva décadas sin mantenimiento por lo
que con el polvo y la arna se ha ido colmantando y ahora solo es polvo. Haciéndose también unos
charcos poderosos cuando llueve.

Competencias municipales en las playas.

Debería hacerse consulta preceptiva a los Servicios Jurídicos del Ayuntamiento sobre las
competencias municipales extraterritoriales, es decir, aclarar lo que dice la Ley de Costas, sobre
que las únicas competencias que el Ayuntamiento tiene en la playa es la sanitario y el salvamento
de la vida humana en el mar, y con playa me refiero a la zona comprendida entre el deslinde de
costas como de dominio público marítimo terrestre, así como lo que es la zona de exclusión que
debe controlar la Generalitat. Y sobre si la Junta Local de seguridad puede tomar decisiones que
otorguen facultades sobre otras materias a otros cuerpos que no sean la Guardia Civil, que es la
que debe patrullar esa zona y no lo hace.

Asimismo, recordarle al Ayuntamiento que no tiene competencias sobre embarcaciones y
por tanto la señalética que figura en las playas sobre normas para embarcaciones es nula, salvo
que se aclare en lo relativo a las competencias propias del Ayuntamiento y en la zona exclusiva
de su competencia.

Es necesaria también consulta sobre la circulación de vehículos de servicio o emergencia
de forma paralela a la línea de agua que no está permitida salvo los tractores de limpieza que
además deben ir precedidos por una persona caminando y a paso de peatón, lo cual no se hace, y
que tienen que entrar de forma lo más perpendicular posible a la zona de intervención y no
patrullar en medio de la gente, que para esos vehículos está el carril habilitado para vehículos de
emergencia que no es un carril bici, por mucho que se señale como tal.

Las pasarelas indicadoras de acceso a las playas por el covid han estado señalizadas
malamente, con solo una señal de dirección prohibida pintada en el paseo y unas flechas en las de
entradas, pero al no estar señalizadas adecuadamente por la parte de la playa era frecuente que la
gente se confundiese.

Los informadores de las playas que supuestamente deberían estar en cada acceso no se les
ha visto en todo el verano.

Todas las fuentes públicas de la ciudad y lavapiés de las playas deberían de poder
accionarse con el pie por el covid.

Personas sin techo en jardín de Dr Lluch.

En el parque de Dr Lluch hay cada vez más personas durmiendo. Algunas han sufrido
agresiones por ello. También grupos violentos les han destrozado las tiendas de campaña.

Es necesario que los Servicios Sociales actúen de oficio en esa zona y se les ofrezca una
alternativa habitacional digna, sea en un albergue o como sea y se garantice la limpieza y la
iluminación de la zona por las noches.
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Solicito que el SAMU social pase frecuentemente por ese parque y actúe.

Gatos en el Bloque de Portuarios.

En el Bloque de Portuarios hay un montón de gatos, hace tiempo, y el Ayuntamiento
trasladó una colonia porque estaban dentro de la Casa dels Bous, y eran constantes víctimas de
malos tratos, muriendo atropellados o siendo capturados para echárselos a los perros de las peleas
clandestinas, o a pedradas de los niños. Pero se dejaron una gata preñada, ahora van por la tercera
generación.

Hemos tenido problemas de pulgas este verano en todo el parque y otro tipo de parásitos
que no afectan a los perros y los gatos domésticos porque les ponemos pipetas, collares y
pastillas, pero sí a las personas que les acompañamos porque no nos ponemos pipetas, …

Además hay una persona que por las noches les pone grandes recipientes de agua, no en el
bloque donde viven sino en el parque de la plaza de Los Hombres del Mar, junto con enormes
cantidades de comida. El agua es criadero de mosquitos, la comida al final se la comen las ratas,
además el tener que cruzar para meterse en el jardín ocasiona muchos atropellos en los que los
gatos quedan agonizantes durante un montón de horas. Las ratos por eso son como conejos.

Esos gatos además han salido bastante agresivos con otros gatos y se les meten en las casas
a los vecinos que tienen gatos para agredirles, lo que además ha provocado contagios de
enfermedades.

Siguiendo con el tema de los animales recordemos que la actual ordenanza como ya
comenté en otras ocasiones es ilegal por no estar adaptada a la Ley 12/2003, de Perros de
Asistencia de la Generalitat Valenciana, como esta dispone en su disposición adicional primera
que debe ser adecuada para dar cabida a los perros de asistencia y los perros de asistencia en
formación cuando van acompañados de sus adiestradores o guías. Lo cual está originando
además conflictos frecuentes con la policía local.

En todo el barrio de El Cabanyal no existe ninguna zona de esparcimiento canino. Se
podría habilitar un espacio provisional hasta que se haga el corredor verde en el descampado que
hay en el Clot, así como otro en el descampado que hay al final de Tarongers, detrás de la
Guardia Civil".

La Presidenta, Gloria Tello,  intervé en aquest punt per a explicar que no es tracta d'una
ordenanza il·legal. Ha d'actualitzar-se però no és il·legal

Per a tancar les intervencions veïnals, intervé Julio Moltó, en representació de l'AV
Natzaret, que sol·licita el següent:

1. Demana la data d'obertura del Parc de Desembocadura. Sap que s'està treballant sobre el
tema però necessiten saber una data concreta.

2. En segon lloc i sobre el concurs d'idees de l'Ajuntament per a aquest parc vol que
s'incloga un parc amb desembocadura oberta a la mar. Recorda que tant govern com oposició es
van comprometre fa alguns anys al fet que el riu recuperarà l'antiga eixida a la mar, perquè la
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capital fluvial del Túria no pot tenir un Túria com si fóra un vulgar embornal.3. Demana més
mesures per a evitar la contaminació que arriba al port, inclosa la pesta a gas. El regidor de
Qualitat de l'Aire està en el tema però pensa que la resta de regidories hauria de posar damunt de
la taula aquest greu problema. Viure al costat del port és una situació molt perillosa i contrària al
dret a respirar aire pur.

29 RESULTAT: -
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió sent les 21:00 hores , estenent-se
la present Acta, que signa amb mi la Presidència, de tot la qual cosa com a secretaria done fe


